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 1 מת השרוןר   -11מס'  מן המניין מליאה פרטי כל ישיבת 

 2 5.1.25ביום שהתקיימה 

 3 

 4 :משתתפים

 5 ראש העיר  -  מר איציק רוכברגר  

 6 חברת מועצה  -     ענת לין 'גב 

 7 21:13-יצאה ב   חברת מועצה  -  לירון בלומנר 'גב

 8 חבר מועצה -   מר גיא קלנר 

 9 חברת מועצה  -   הדר שוייצר 'גב

 10 חברת מועצה  -   גייל שורש  עו"ד

 11 חברת מועצה  - גב' בת שבע אלקובי 

 12 חברת מועצה  - דניאלה רון יעקובי  עו"ד

 13 חבר מועצה - מר יעקב קורצקי 

 14 חבר מועצה -   מר מוטי גינדי 

 15 חבר מועצה -   עו"ד עידן למדן

 16 חברת מועצה  -גב' קרן ברנדס מקסימוב 

 17 חבר מועצה -   מר אהד בלייר 

 18 חבר מועצה -   מר דני רוק 

 19 נעדרו:

 20 חברת מועצה   -   עו"ד נאוה פרס 

 21 חברת מועצה   - גב' סיון שמרי דהן

 22 חבר מועצה  -   מר עופר קליך  

 23 

 24 צוות מקצועי:

 25 יועץ משפטי   - עו"ד מיכאל בלום 

 26 גזבר העירייה  -   מר אסף אפרים  

 27 מבקר העירייה  - מר ניסים בן יקר  

 28 דובר העירייה   -   מר רן אהרון 

 29 

 30 

 31 



5.1.25 –רמת השרון  – 11ישיבת מועצה מן המניין מס'   

2 
 

 1 סדר היום:

 2 

 3 3.11.24מיום   9אישור פרוטוקול מליאת המועצה מן המניין מס'   .1

 4 8.12.24מיום  10אישור פרוטוקול מליאת המועצה מן המניין מס'   .2

 5 22.12.24מיום   7אישור פרוטוקול מליאת המועצה שלא מן המניין מס'  .3

 6 לפקודת העיריות של חברת המועצה , עו"ד גייל שורש , מסיעת   36שאילתא לפי סעיף  .4

 7חופשי בעירנו" בנושא מינוי מר גבריאל פארן למתאם פעולות ליו"ר הוועדה המקומית  "

 8 מצ"ב תשובה   –לתכנון ובנייה רמת השרון 

 9 , מסיעת "עתיד  מר גיא קלנרלפקודת העיריות של חבר המועצה,  36שאילתא לפי סעיף  .5

 10מצ"ב תשובתו של יועץ הרמזורים של   –ליברלי" בנושא הרמזורים בצומת ראשונים 

 11 .העירייה, מר שלמה רודן

 12 לפקודת העיריות של חברת המועצה , עו"ד גייל שורש , מסיעת   36שאילתא לפי סעיף  .6

 13מצ"ב   –חופשי בעירנו" בנושא איוש תפקידים בכירים בעירייה בדרך של מכרז פנימי "

 14 .תשובה

 15 לפקודת העיריות של חבר המועצה, מר דן רוק , מסיעת "באה   36שאילתא לפי סעיף  .7

 16 ,בטוב" בנושא אכיפת חוק למניעת העישון במקומות ציבוריים והחשיפה לעישון

 17 מצ"ב תשובה -( באיצטדיון הכדורגל העירוני ע"ש יעקב גרונדמן ז"ל  -1983)התשמ"ג

 18 א' לתוספת השניה לפקודת העיריות של חבר המועצה, מר  27הצעה לסדר היום לפי סעיף         .8

 19 אהד בלייר, בנושא מעקב אחר ביצוע החלטות מועצת העיר ופרסומן הפומבי לעיון. 

 20   ,א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של חברי המועצה 27הצעה לסדר היום לפי סעיף   .9

 21 .גיא קלנר וסיון שמרי דהן , בנושא הסדרת טעינת הרכבים החשמליים בהטענה פרטית

 22 יה לפקודת העיריות של חברי סיעת "באה  יא' לתוספת השנ  27הצעה לסדר לפי סעיף  .10

 23 .בטוב" בנושא הנחה בארנונה למשרתי מלחמת חרבות ברזל שהכנסתם נמוכה

 24 מר     ,ה לפקודת העיריות של ראש העירייהיא' לתוספת השני 27הצעה לסדר לפי סעיף  .11

 25, על סגירת נקודת המשטרה ברח' טרומפלדור והפיכת המתחם למתחם  איציק רוכברגר

 26 פיקוח וביטחון כולל מערך מתנדבים 

 27    ,יה לפקודת העיריות של ראש העירייהיא' לתוספת השנ  27הצעה לסדר לפי סעיף  .12

 28 , לקריאת בית בנימיני כבית ראשונים מר איציק רוכברגר

 29 

 30 

 31 
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 1 הודעת ראש העירייה איציק רוכברגר , לגבי נסיעה של נציגות עיריית רמת השרון לעיר  .13

 2שנות ברית   50התאומה גאוגסמרינהוטה בגרמניה , ע"פ הזמנת ראשת העיר לאירוע לציון 

 3הוצע, כי   . 23-30/3/25ערים תאומות בין רמת השרון לגאוגסמרינהוטה בתאריכים 

 4 .ממחיר כרטיס הטיסה  50%משתתפי המשלחת יישאו בעלות של  

 5  –ראש העירייה או נציג מקרב סגניו   :- בחירת הרכב הוועדה לבחירת עובדים בכירים .14

 6נציג האופוזיציה   -גב' לירון בלומנר   –קואליציה  -מר יעקב קורצקי  –יו"ר הוועדה 

 7 .נציג שימנה השר שהוא בעל תפקיד מקביל בעירייה -מנכ"ל העירייה  -במקום עידן למדן 

 8 משקיף וועדת המכרזים  –יועץ משפטי - 

 9   אהד בלייר -אופוזיציה איציק רוכברגר, – קואליציה  "אישור הרכב דירקטוריון "שרונים .15

 10 , יו"ר  –נתן לרר  -חיצוניים מהנדס העיר, עמוס מגוז,  -אדר' שי אללוף –דרג מקצועי 

 11 מיכל הראל  ,אורית סויארו ,עמליה לב  , בני סרוסי

 12 החלפת מורשי חתימה בתיכון אלון בעקבות יציאה לפנסיה גב' ענבר כהן במקומה של גב'  .16

 13 יהודית גבריאל 

 14 אישור וועדת הנחות פטור מארנונה לחמש בקשות לעמותות שהינן מוסד מתנדב לשירות   .17

 15 הציבור, יוצג ע"י אסף אפרים, גזבר העירייה. להלן העמותות 

 16 כנפיים של קרמבו מצ"ב - מאורות השרון - חסדי תקוה - ו "ויצ– זרם למשפחות 

 17 .שונות .18

 18 

 19 

 20 

 21 

 22 

 23 

 24 

 25 

 26 

 27 

 28 

 29 

 30 

 31 
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 1 פרטי כל

 2 

 3.11.24מיום  9.אישור פרוטוקול מליאת המועצה מן המניין מס' 1

 8.12.24מיום  10.אישור פרוטוקול מליאת המועצה מן המניין מס' 2

 22.12.24מיום  7.אישור פרוטוקול מליאת המועצה שלא מן המניין מס' 3

 

 3 

 4 . על  11חברים, אנחנו עוברים לישיבת מליאה שמן המנין מס'   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 5 . פרוטוקול  3.11.24מיום  9מן המניין מס'  פרוטוקולים. פרוטוקול אחד ישיבה   3סדר היום יש 

 6   .22.12.24מיום  7אחד שלא מן המניין מספר ו 8.12.24מיום   10מן המניין מספר  מליאת המועצה 

 7 הערות? טוב. מי בעד?  

 8 אנחנו פשוט לא מצביעים.  למדנו מהסגן. אין, מהטובים ביותר. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 9 ?מי בעד .עוד פעםאז הכל בסדר.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 10 מצטרף אליהם.  עו"ד עידן למדן:

 11 הוא אמר פעם שהוא לא משתתף. אני זוכר את זה. :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 12 הוא לא עובר עליו.  :מר גיא קלנר

 13 לכן אני לא משתתף. עו"ד עידן למדן:

 14 או קי.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 15 )מדברים ביחד( 

 16 לא עובר עליו וגם לא על התיקונים שלו אז למה שאני אשתתף.  עו"ד עידן למדן:

 17 למה אתה לא עובר עליו. זה חוסר אחריות.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 18 סומך על הפרוטוקול. סומך על התמלול. עו"ד עידן למדן:

 19 )מדברים ביחד( 

 20 חברים לא. לא.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 21 מעבירים כל פעם הערות. אני סומך על הפרוטוקול ועל התמלול וזהו. עו"ד עידן למדן:

 22 תאשר אותו.אז  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 23 אולי אף אחד לא צריך.   עו"ד גייל שורש:

 24 ששולחים את כל  הוא בעצם עכשיו הנוהל שפרח אמרה אבל רגע,   גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 25 אני לא רואה שזה קרה לנו. ? וכל אחד רואה את התיקונים של השני.התיקונים לכולם. נכון

 26 . לא לפי החוקהוא זה רק שהנוהל ה בלייר: אהדמר 

 27 לא, עזוב, עוד לפני החוק. גב' קרן ברנדס מקסימוב: 
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 1 אם אין הערות תוך שבעה ימים   ,ברגע שהפרוטוקול נחתםש מה שהחוק אומר בלייר: אהדמר 

 2 פרוטוקול מאושר גם בלי הצבעה. 

 3 לא, אבל אני מדברת אפילו על משהו אחר. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 4 בסדר. :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 5 אם אין הערות לא חייבים להצביע.  עו"ד עידן למדן:

 6 מדברים ביחד 

 7 לא, אני מדברת על משהו מהותי. הרי דיברנו, גב' קרן ברנדס מקסימוב: 

 8 אתם לא רוצים להצביע אל תצביעו.  אז שאלתי אם יש הערות.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 9 ? מה אתם רוצים 

 10 היו הערות.  עו"ד גייל שורש:

 11   . תוקנו :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 12 אבל אנחנו לא רואים מה את הערת או מה, אולי תראי הערה שלי  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 13 ותגידי לא, זה לא נכון, זה לא היה.  

 14 אמרת שזה מופץ לכולם.  עו"ד גייל שורש:   

 15   הלאה. . עבר , אפשר?חברים ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 16 אחד, שתיים, שלוש. ארבע, חמש, שש, שבע שמונה. מי נגד? אין. מי נמנע.  ?מי בעד הפרוטוקולים

 17 לא משתתפים בהצבעה.  אנחנו לא מצביעים, לא נמנעים. גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 18 לא משתתפים בהצבעה.  עו"ד עידן למדן:

 19 צר לי. לא מקובל עלי. לא  ,אני חייב להגיד לך משהו ,עידן :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 20 לא   ספקניים?, צריך להיות מה אנחנו  .לא מקובל עלי דבר כזה ,מקובל עלי. אתה סגן ראש עיר

 21 מקובל עלי.  

 22 אבל בהקשר להערה של קרן, נכון להעביר,  :עו"ד גייל שורש

 23 זה יעזור לי הרבה יותר טוב להצביע מאשר אם יהיה, גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 24 הוא לא קרא את זה.  בזה כי הוא לא הצביע. הוא לא משתתף ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 25 )מדברים ביחד( 

 26 מי שהעיר את ההערות אישרו לו. לא   ,העירו את ההערות  .לא צריך את האישור עו"ד עידן למדן:

 27 שאין הערות.   צריך להצביע ברגע

 28 די.  ?בסדר .אל תמציאו את החוקים :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 29 איציק, לא, אבל מה שדניאלה רוצה להגיד אני מתארת לעצמי זה נכון.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 30  עם מסמן שינויים אז לא צריך לקרוא כל פעם מחדש. יראו את זה :דניאלה רון יעקובי עו"ד

 31 רואים את התיקון,  
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 1 אנחנו רוצים להצביע.   בעמדה לעומתית חלילה.אני לא רוצה שנהיה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 2 אבל,

 3 לא בסדר.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 4 שלי קל לי לעקוב, אבל אחרי  אחרי ההערות  ,קשה לי לעקובאבל אני  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 5 , אני לא  קשה לי לעקוב ולראותאז ם דניאלה נתנה הערות ואני לא יודעת מה הוכנס ההערות א

 6 , אני אומרת בואו נעשה יודעת בכלל מה, אז

 7 אני לא שמעתי דבר כזה שצריך להעביר את ההערות של נגיד של   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 8 אבל בסדר.  -Yאיקס ל

 9 )מדברים ביחד( 

 10 אחרי שנתנו הערות צריך לשלוח לאנשים את הפרוטוקול המתוקן האחרון אחרי   עו"ד עידן למדן:

 11 ההערות של כולם.

 12 בסדר. :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 13 ככה זה צריך להיות.  עו"ד עידן למדן:

 14 ככה זה צריך להיות.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 15   ,עוקבים אחד אחרי השניד, כל זה, מה,  משראיציק, ככה זה בכל   גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 16 מה השינויים, מקבלים את כולם.   רואים

 17 )מדברים ביחד( 

 18  לא? ,אבל הגישו לכם את זה :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 19 את שלנו ראינו. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 20 זה סרוק, קשה לעקוב אחרי זה.  :מר אהד בלייר

 21 אחרי ההערות שלי קל לי לעקוב אחרי הערות של אנשים אחרים קשה   גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 22 לי לעקוב. 

 23 )מדברים ביחד( 

 24 ככה זה במשרדים גדולים עוקבים אחרי ההערות של כולם,  ן ברנדס מקסימוב:רגב' ק

 25 , יאללה בואו נמשיך הלאה.  בסדר ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 26   שלוהשינויים   אםהוא עוקב אז  על אף שאתם יכולים להניח שמי שביקש שינויים  :מר גיא קלנר

 27 שאני ביקשתי, התקבלו. אני לא בטוח שקוראים את השינויים

 28 חברים יאללה.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 29 אבל בסוף.  עו"ד עידן למדן:

 30 אתה לה משתתף בדיון.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 31 נכון. גם לא בהצבעה.  עו"ד עידן למדן:
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 1 

 3.11.24מיום  9.אישור פרוטוקול מליאת המועצה מן המניין מס' 1

 8.12.24מיום  10.אישור פרוטוקול מליאת המועצה מן המניין מס' 2

 22.12.24מיום  7.אישור פרוטוקול מליאת המועצה שלא מן המניין מס' 3

 החלטה:

 בעד :  איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, מוטי גינדי,  גיא קלנר, 

 גייל שורש, דניאלה רון יעקובי, בת שבע אלקובי                

 עידן למדן, קרן ברנדס, אהד בלייר, דן רוק, הדר שוייצר  :לא משתתפים
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 לפקודת העיריות של חברת המועצה , עו"ד גייל שורש , מסיעת   36שאילתא לפי סעיף  .4

 עירנו" בנושא מינוי מר גבריאל פארן למתאם פעולות ליו"ר הוועדה המקומית בחופשי "   

 לתכנון ובנייה רמת השרון   

 

 3 

 4 לפקודת העיריות של חברת המועצה גייל   36שאילתה לפי סעיף   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 5 מינוי גבריאל פראן מתאם פעולות יושב ראש הוועדה המקומית  בנושא שורש מסיעת חופשי בעירנו  

 6 בקשה.ב  .לתכנון ובנייה רמת השרון

 7 הענקת כתב מינוי למר גבריאל פארן בו מינית   2024מאי ל 19-ב ,מר רוכברגר עו"ד גייל שורש:

 8 מתחמי תעסוקה והנחית את מהנדסת  והתחדשות עירונית  יאת מר פראן כמתאם מטעמך לנושא 

 9 מנכ"לית   ,גברת פרח מלךהמכתב מוען ל העיר דאז להביא את תוכן המכתב לעובדי מנהל ההנדסה. 

 10 מנהלי האגפים ומחלקות במנהל ההנדסה ומר גבריאל פראן. בעקבות שאילתה שהגשתי   ,העירייה

 11 בשלישי   9כנציג ראש העיר עודכנה המועצה בישיבה מן המניין מספר חדד מינויו של מר אילן  עניןב

 12 כי היועץ המשפטי לעירייה הנחה לבטל את כתב המנוי. בתשובה לשאלה מה היה   2024לנובמבר  

 13 כי ראש העיר לא יכול לתת   ,מנכ"לית העירייה ,הבסיס לביטול המינוי השיבה גברת פרח מלך

 14 במקרה של אילן  י. מה משמעות הסטטוס מתאם מטעמך? יסמכויות למישהו שהוא חיצוני. שאלות 

 15 מינוי   קתמה מקור הסמכות להענחדד. כן. שאלותיי: מה משמעות הסטטוס מתאם מטעמך? 

 16 כאמור. מה תחומי אחריותו, סמכויותיו, ועיסוקו של מר פראן ומה היקף העסקתו. למי הוא כפוף  

 17 האם   ,כן אםולמי הוא מדווח? האם התקבלה חוות דעתו של היועץ המשפטי לעירייה טרם המינוי? 

 18 המינוי אושר על ידו? מדוע יש צורך למנות את מר פראן למתאם בנושא התחדשות עירונית כאשר  

 19 מנהלת את המנהלת להתחדשות עירונית. כיצד נבחר מר   ,הגברת כרמית קנסברג ,עובדת עירייה
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 1 מה היו    ,פראן לתפקיד? האם התקיים הליך לבחירתו לתפקיד זה? ככל שהתקיים הליך כזה

 2 האם התבצע הליך  אם לא, הקריטריונים שנקבעו. האם פורסם מכרז. כמה מועמדויות הוגשו? 

 3 ( וחוזר מנכ"ל משרד הפנים חמישי  1987-ח"לתקנות העיריות ) מכרזים תשמ 3פטור לפי תקנה 

 4 מדוע לא   ,מה עלות שכרו של מר פראן ומי נושא בה. שאלה אחרונהעוד שתי שאלות. לנושא.    2017

 5 מינוי? תודה.ההיועץ המשפטי לעירייה על כתב  כותב 

 6 בעצם עניתי לך  ,אני אתחיל מהסוף לגבי כתב המנויככה,  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 7 הכי פשוט. מר פראן אינו מועסק על ידי עיריית רמת השרון או   .תשובה אז אני אקריא אותה 

 8   יםאלא מועסק כיועץ של מנהל פרויקטים חיצוני שזכה במכרז לניהול הפרויקט  ,החברה הכלכלית

 9 של החברה הכלכלית. העירייה אינה משלמת את שכרו או נמצאת בכל התקשרות כספית למולו.  

 10 העסקתו של פראן היא של מנהל הפרויקט בלבד ובאחריותו. יצוין כי המכרז לניהול פרויקטים  

 11 במינוי גבי פראן למתאם  ,כלומר אני ,בחברה הכלכלית נערך טרם כניסתו של ראש העירייה

 12 כתי  ך, ערפעולות ליושב ראש הוועדה לתכנון ובניה. פה אני נותן הסבר נוסף. בתחילת הקדנציה ער

 13 יותר נכון, זה בגוף שלישי, אבל אני אקרא את זה כמו שאני כתבתי לך. בתחילת הקדנציה ערך  

 14 יושב ראש  וראש העירייה איציק רוכברגר שמתוקף תפקידו משמש כיושב ראש החברה הכלכלית  

 15 הוועדה המקומית לתכנון ובנייה ומחזיק תיק ההנדסה סדרת פגישות עם מנהל ההנדסה והחברה  

 16 דלתות   ,הכלכלית. בפגישות אלו עלתה תמונה קשה של חוסר תיאום בין זרועות הביצוע השונים

 17 סגורות במנהל ההנדסה ולבין נציגי החברה הכלכלית ומנהל הפרויקטים מטעמה. התנהלות זו  

 18 לאי ביצוע פרויקטים ולאובדן הכנסות עצום לעירייה ולתושביה.    ,הביאה לאובדן כספי ציבור

 19 בעקבות זאת ובעצה אחת עם החברה הכלכלית, הוציא ראש העירייה מכתב המסמיך את גבי פראן  

 20 כנציגו של מנהל הפרויקטים לפעול בתחום התיאום והייעוץ בלבד. מכתב זה אינו מקנה לגבי פראן  

 21   ,שום זכויות חתימה או כל זכות אחרת. מאז ובעקבות השינויים הפרסונליים במנהל הנדסה

 22 ניהולם.  בפרויקטים עירונים וב אנו עדים לרוח חדשה בכל הקשור  ,הכוללים מינוי מהנדס עיר חדש

 23 עכשיו אני רוצה רק להסביר את  מה שאני כתבתי כאן. תקשיבו. אני לא רוצה לפגוע בכבודם של  

 24 אבל התנהלות מנהל ההנדסה עד לכניסתו   ,אנשים שכבר לא נמצאים פה. לא רוצה לפגוע בכבודם

 25 התנהגות   , לא בחסר אלא בהתנהגות שמתעמרת, התנהגות לא יציבה  ,המהנדס החדש לקתהשל 

 26 התנהגות של מנהל שעושה הכל כדי לפגוע בפרויקטים ולא לקדם אותם.  ,לא שיטתית

 27 זו האשמה חמורה.  :עו"ד גייל שורש

 28 אז אני אמרתי אני נזהר ואני אומר את מה שאני אומר. ואם יש   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 29 הגעתי לתפקיד  המון דוקומנטים ואני   למישהו בעיה שיתבע אותי. לא את. שיתבעו אותי. אני 

 30 רוצה לקדם דברים שכבר נקבעו   ,רוצה לקדם את הפרויקטים ,ונמצא במצב מול שוקת שבורה

 31 אני בן אדם אחד, לא יכול לעשות את הכל לבד  עכשיו מראש ואני תקוע ולא יכול לעשות כלום. 
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 1 והפתרון היה בדמותו של גבי   .ולכן ביקשתי ממנהל הפרויקטים של החברה הכלכלית למצוא פתרון

 2 פראן שהיה ראש העירייה כאן, שעשה כאן עבודת קודש כראש רשות וגם בתחום התכנון והבניה  

 3 בלי שום    ,בידע שלו וביקשתי ממנו לסייע לי בתחום של ייעוץ בלבד והתווית דרך. לא יותר מזה

 4 הרי בישיבה הראשונה   ,נתבקשתי גם או לאלכן לא  ו . זה הכיוון  ה,חתימה. זאת הייתה נקוד 

 5 כשדיברנו על המכתב שהוצאתי לאילן חדד ואמרתי שאני מכבד את עמדתו של היועץ המשפטי  

 6 גם  ואכן ביטלתי את המכתב. במקרה הזה הוא לא מועסק שלנו. המכתב היה וגם הבהרתי 

 7 לאשר אותם או   ,אין לו שום אפשרות לקבוע עמדות ,אין בו שום אפשרות ,למהנדסת הקודמת

 8 היא קיבלה את זה.  אין.  לחתום עליהם.  

 9 אז מה כן?  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 10   ,לתת כיוון לאנשים. חבר'ה תבינו  ,לכוון את הדרך , לתת ייעוץ ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 11 לא נפתח. תקלות   ,לפניכבר היה צריך להיפתח   ,בית הספר יעל רום עד לדקה התשעים אני נכנסתי

 12 מתקלות שונות. כל הזמן. הכנסנו אותו לשם כדי שיבדוק מה קורה. מי טיפל בזה ? החברה  

 13 הכלכלית. מתחם אילת שמתעסק עם נושא של התחדשות עירונית, כנ"ל. מתחם אאורה, כנ"ל.  

 14 דברים אחרים. הוא  עם מתחם ביג. כנ"ל. אלה הפרויקטים שהוא התעסק איתם. הוא לא מתעסק  

 15 רק  צריך , וכלההוא נותן את הייעוץ כדי לשחרר אותו. זה  ,מתעסק רק בדבר אחד איפה שיש חסם

 16 עניתי. זה מה שצריך לעשות.  .להודות לו על זה

 17 פרויקטים של חברה הכלכלית מנהל  האמרת שפנית למנהל  .שאלת המשך עו"ד גייל שורש:

 18 ? הפרויקטים של רימונים

 19 הוא מנהל הפרויקטים של רימונים כן.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 20 אבל אתה אמרת שהוא לא מועסק על ידי רימונים.  עו"ד גייל שורש:

 21 הוא לא מועסק. הוא מועסק על ידי מנהל הפרויקט. יש לו   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 22 תקציב.

 23 על ידי אילן חדד?  עו"ד גייל שורש:

 24 . נכון :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 25 ע"י אילן חדד.  עו"ד גייל שורש:

 26 לפני. הרבה התמנה שנים  כבר כן. שהוא  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 27 רימונים.  אילן חדד שמועסק ע"י  ועסק על ידימהוא בעצם זאת אומרת  עו"ד גייל שורש:

 28 תודה רבה.  .יש לו חוזה עם רימונים. כן. כמנהל הפרויקט :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 29 הנושא הבא. 

 30 
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 , מסיעת "עתיד  מר גיא קלנר לפקודת העיריות של חבר המועצה,  36שאילתא לפי סעיף   .5

   ליברלי" בנושא הרמזורים בצומת ראשונים     

 1 

 2 לפקודת העיריות של חבר המועצה, מר  36שאילתה לפי סעיף   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 3 גיא קלנר, מסיעת "עתיד ליברלי" בנושא הרמזורים בצומת הראשונים. תשובתו של, בבקשה גיא. 

 4 אבל אנחנו ממתינים   ,האמת שאני העליתי את השאילתה הזאת כבר מזמןטוב.  :מר גיא קלנר

 5 , על כך שאתה מעלה הצעות לסדר ,אדוני ראש העיר  ,אגב זה המקום שוב להעיר לך .בתור עכשיו

 6 על קוצו של יוד.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 7 בכלל חברי המועצה ואני   וא על חשבון ארבעת האפשרויות של חברי האופוזיציה  מר גיא קלנר:

 8 אבל גם בשאילתות אנחנו   ,. אבל עכשיו אנחנו בשאילתותכךחושב שכדאי ורצוי שתימנע מ

 9 אני חייב לעדכן כי ביום   , אבלחודשלפני אמנם הייתה היא ממתינים בתור. אז השאילתה הזו  

 10 תיכף אני אקרא את השאילתה עצמה. ביום חמישי האחרון הצומת נפלה שוב   ,חמישי האחרון

 11 יש לי   נו,הכל בסדר. נכנס  ,תאונה קלה ,עם האוטו , עשיתי שם תאונהועשיתי  שם תאונה. כן

 12 משהו כזה.  ,יש לי הכל. בשעת צהרים אגב אחת עשרה, שתים עשרה  ,צילומים

 13 אמרו לי. הייתי שם באזור ואמרו לי שהייתה תאונה קלה שם  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 14 אבל אני לא יודע איך לעשות   ,והייתי שם ונשבע לך כמעט הורדתי שחפ"צ ללכת לכוון את התנועה

 15 את זה. 

 16 אני גם אתייחס לזה. יש אז  :מר גיא קלנר

 17 חשבנו שאתה תעשה את זה.   עו"ד עידן למדן:

 18 שהיה ביום של השטפונות?   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 19 תיכף תשמע.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 20 קדיש את הזמן לדבר הזה. ת עו"ד עידן למדן:

 21 צומת ראשונים. בדיוק מה שאני שואל. טוב.  יום שני שעבר. שהיה ב  :מר גיא קלנר

 22 )צוחק(  שיכור.אמרו שהנהג כנראה היה  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23   ,בחיים לא  ,אני עם המשפחה .הכל בסדרוזה, צהרים  אחת בהנהג לא היה שיכור.  :מר גיא קלנר

 24 כניסה והיציאה הראשי של העיר. נושא זה בא  הציר מהווה כידוע כלא נוהג שיכור. צומת ראשונים 

 25 מיד עם   ,אחר הצהריים. מזה שניםשעות בוקר והבעיקר לידי ביטוי בשעות הלחץ שהינם שעות 

 26 יוצרת עומסי תנועה בהיקפים בלתי  ו הגשמים הראשונים ולא רק, מערכת הרמזורים בצומת נופלת 

 27 יציאה של העיר. העסק הזה  ה כניסה וה זה שער  ,אבל בואו ,נסבלים. אמרנו את זה בחצי הומור

 28 לשום   ,לעבודה ,ספר תיאנשים לא מגיעים לב ,כאילו אי אפשר לצאת לעבודה .נגמר ,נופל שם
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 1 אגב   .אבל אין סיבה שזה יקרה ,לא ,ברפיטיציה כאילו בלתי מוסברת. נכוןשהוא מקום על משהו 

 2 מר גינדי. מדוע   לשאלות,ומכאן   .דיברנו על המקלטים לפני כן. אין שום סיבה שהדבר הזה יקרה

 3 אנחנו מגיעים מידי אותה שנה לסיטואציה עם הגשמים הראשונים? האם נעשית פעולה הכנה של  

 4 לעירייה הסכם עם  העירייה / החברה האחראית לקראת הגעתו של החורף? כמה שנים ברצף יש 

 5 הרמזורים בצומת? מה הפעולות שמבוצעות כדי להימנע מחזרתם של   תפעול חברה שמחזיקה את ה

 6 הייתי נמנע הזאת אז השאילתה   ינו עושים אתמקרים אלו עוד בחורף זה? אולי אם הי 

 7 על האירוע   השתלטכיצד ניתן ל  ,מהסיטואציה של שבוע שעבר. במידה ונופלים הרמזורים 

 8 האם ניתן   באמצעות מענה אנושי? האם ניתן להכשיר חלק ממתנדבי המשטרה שלנו למשימה זו?

 9 אני מדבר לא על   ,הביטחון שלנו למשימה זו. לגבי סעיפים שש ושבעתגבור  להשאיר חלק מצוות 

 10 ברובע הדר מתושבים ותושבות וכו'.  עלה פה גם  ,על מה שהיה לפני חודש ,מה שהיה בשבוע שעבר

 11 לשלוח לשם   ,מבקשים רגע לתת סיוע אנושי  , אזפוליוזה לא צריך ל ,נופלכבר גם כשזה שיוצר מצב 

 12 לא   ,מסתבר שאי אפשר כי אין הסמכה לחבר תנועה מבחינת ביטוח ואלמנטים אחרים  . אזמישהו

 13 אנחנו גם   זאת אומרת לא לאלקטרה ולא למתנדבים שלנו. ,לפקחים של עיריית רמת השרון

 14 זה  ואם  .לא קורהשזה לראות אחד, איך רגע  צריך אז חסומים ביכולת לתת מזור ברגע שזה קורה. 

 15 שנוכל לפתור את זה. אז שיהיה לנו פה כוח אדם קורה 

 16 מה שאני יודע. בשנים  מגם  ,זההענה לך על אטוב. אני  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 17 האחרונות כל ארבע טיפות גשם הצומת במיוחד שם שובקת חיים. הייתי ער לזה לא פעם אחת.  

 18 , אם אני זוכר לפני כמה ימים, יום רביעיעכשיו לא במה שקרה   ,בחורף הזה

 19 יום שני.  מר גיא קלנר:

 20 קנו אותה  יאמרו לי ת   .לפני זה גם הייתה תקלה , אבליום שני ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 21 וזה חזר על עצמו. באתי לאנשי העירייה שמטפלים בנושא. חשמל, תשתיות, רציתי להבין מה  

 22 רמזורים עוד לפני בערך כחודשיים כדי  ה הסיפור. סיפרו לי סיפורים מפה לשם. ישבתי עם יועץ 

 23 להבין מה צריך לעשות. אגב ישבתי עם יועץ הרמזורים בעקבות פניה שלך לעניין של שינוי לוח  

 24 אני מדבר    ,אפרופו גברת שורש ,מדווחים לך דיווחיםהם ראשונים. וההזמנים באוסישקין פינת 

 25 שאני מקבל דיווח מהצוותים של הרשות   ,שלא קשור אבל דומה ,אלייך. אפרופו על אותו משקל

 26 זה מה שאומרים לי.   .השמים זורחים אבל יורד מבול בחוץ ,המקומית שאומרים לי שהכל בסדר

 27 תפעול, אין לי כתובת עם  באני מאבד את האמון באותם אנשים בתפקוד,  ,סליחה על הביטוי ,אני

 28 יש לנו מהנדס  שמזלי  .מי לדבר. אז אני נמצא במצב שאני צריך גורם אחר שיכוון אותי לעניין הזה

 29 גם  כדי  ,כדי להרחיבמכל מיני זה אנחנו עושים עכשיו מכרזים כדי לקבל עובדים וחדש שפתוח 

 30 תודה לאל  עוד ו   עם צוות גם שהיה פה ואיננו. אני נמצא בחסר לתת מענה. עד אז אני נמצא בחסר

 31 הייתה נפילה של    ?כי תמיד קיבלתי תשובות הזויות לחלוטין. עכשיו מה קרה ,שהוא איננו עוד
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 1 רמזור.

 2 , הרמזורים במערכות ותקורה מידי פעם תקל .סעיף אחדתראה אבל מה הם עונים ב :מר גיא קלנר

 3 עונה את זה היועץ. אבל אתה מבין? מי עונה?  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 4 כן.  :מר גיא קלנר

 5   .היועץ הזה לא נראה לי ,נכון. אז אמרתי חבר'ה  .היועץ עונה :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 6 אני לא מבין ברמזורים אבל היועץ הזה לא נראה לי בתשובות שלו. אני גם אמרתי לו   , סליחה

 7 של המחלקות פה   ,סליחה ,בפנים. אמרתי לו לא נראה לי התשובות שלך. לא נראה לי התשובות

 8 חדשים. אתה שואל  המלך  הבגדי   , אתה יודע אשכרה תשובות הזויות. אתה בא כאילולי שעונות 

 9 , שאלה. אני אומר להם תגידו לי

 10 רגע, זה היועץ או זו החברה שמפעילה את הרמזורים? :מר אהד בלייר

 11   .היועץ ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 12 זה יועץ תנועה או שמפעיל את הרמזורים? :מר אהד בלייר

 13 ומספרים    .הוא היועץ ,יועץ לנושא רמזורים. הוא לא מפעילהזה  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 14 אני שואל אותם   ,אני אומר לעצמי .אני אומר לך אני חש כמו בגדי המלך החדשיםו לך סיפורים. 

 15 אתם   ,תסבירו לי דבר אחד, מה אני , חבר'ה,במחלקות שםשאלות. לפעמים אני אומר לחבר'ה 

 16 גורמים לי להיות לא שונה ממה שהיה בקדנציה הקודמת. סליחה שאני מדבר על הקדנציה  

 17 , פניתי  פניתי למשטרה בזמן אמתהן לא נפתרות. לא נפתרות.  והן   הקודמת. כי התקלות האלה היו

 18 תגיעו למקום לסייע. לא שלחו.   ,סייעו ,ביקשתי מהמשטרה אנאלמשטרה ו

 19 תחנת המשטרה בגלילות, ברמת השרון.  :מהקהל דובר

 20 זה קשור גם כן   ,תיכף נדבראנחנו לנושא הזה  תן לי, בגלילות.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 21 זה כבר פעם שנייה. פעם ראשונה בשיא הגשם לא שלחו. ביום   ?לנושא. לא שלחו. למה לא שלחו

 22 לכן הם לא שלחו.    ,שני שזה קרה הם אמרו שזה מסכן את השוטרים

 23 גדול.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 24 חכו.   שמים. עכשיו סיפור  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 25 שוטרים יירטבו.    :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 26 תכשיר   ,ביקשתי מקובי אלפסי שהוא מנהל אגף הביטחון ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 27 שניים שיטפלו  , תוציא אותם שים בבקשה אותם בצומת ,תוציא בבקשה פקחים עם סרבלבבקשה, 

 28 לא חידשו את זה.    ,לא אחד, שניים. מתברר שאין הסמכה. פעם הייתה הסמכה לפקחים .בזה

 29 אמרתי לו תגיד   ,לא היום. היום קראתי לו ,זה היה לפני חודשיים .אמרתי לו בבקשה תעשה את זה

 30 שם. אני מכשיר. אני אכשיר.  ,פה  , אני זה,תשמע ?מה עשית עם זה ,לי

 31 
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 1 ., שיכשיר הרבה יותר לא יכשיר שנייםשמר יעקב קורצקי: 

 2 את כולם הוא יכשיר ועכשיו חושבים גם להכשיר את כל   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3   ,וכו'. רגע. זה לא יפתור את הבעיהביטוח    לתת להםוהמתנדבים גם. גם את המתנדבים לדבר הזה 

 4 מורשה זה  לעד   ,תאמינו לי ,אבל זה נותן הזנק של שנייה אחת כדי לפתור כי הפקקים שהיו פה

 5 היה. 

 6 פול של מתנדבים לזה.  ?מה לגבי מתנדביםאיציק,  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 7  , אני אענה זה תיכף אמרתי. כן. אבל אני יענה על זה תיכף :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 8 קבל  שאני ממהמשטרה אני לא מקבל סיוע. אני נמצא במצב   ,בסיפור של תחנת המשטרה. צר לי

 9 אם יש אחרים שיכולים  ו אני כבר מבקש לבדוק את כל נושא המכרז   ,תשובות הזויות. אני אבקש

 10 תיכף אנחנו נדבר  על   .ממש על זה ,לתת לנו תשובות אחרות שיפתרו את הבעיה. אנחנו על זה

 11 .גם לתשובות האלה קזה משי  , הנושא של תחנת המשטרה

 12 תשובה?  את הסיימת אני רוצה אבל,  :מר גיא קלנר

 13 כן. ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 14 ככל שזה יקרה מהר יותר   .קודם כל לגבי הכשרה מצוין ,אם אני מבין נכוןאוקי.   מר גיא קלנר:

 15 יש סיפור עם  שולחים לי הודעות, כשיהיה לנו מענה לזה. אני מבין אבל תוך כדי תנועה פה ייטב ו

 16 יש   .אני לא יודע אם זו אותה חברה ,מתפעלת ,החברה שהתקינה את הרמזורים בצומת. התקינה

 17 שם בעיית תשתית. זה לא קורה סתם. לא יכול להיות ששנים על גבי שנים המערכת נופלת  

 18 יש שם איזשהו,  בגשמים.

 19 גיא,  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 20 צריך שם כנראה, מר גיא קלנר:

 21 אני לא יודע כנראה. ,גיא :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 22 ת לסדר את התשתי :מר גיא קלנר

 23 אתה לא מבין ברמזורים  ,תקשיב  אני לא יודע כנראה.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 24 לא  :מר גיא קלנר

 25 אני לא מבין ברמזורים. אני רק רוצה שיהיה טוב וגם אתה  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 26 רוצה שיהיה טוב. 

 27 נכון   :מר גיא קלנר

 28 לא מערכת התפעול אלא מערכת  , מערכת המקומית שלנוכשה :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 29   ,זה לא קורה ואם יקרה זה קורה מידי פעם ,זה טופל ,של מנהלי המחלקות שלנו אומרים לי תשמע

 30 לא היה לי כלי. מי שהחזיק    ?וזה סיפורי אלף לילה ולילה. מה הכלי שלי להתמודד עם הדבר הזה

 31 היא איננה. מהנדסת  עמדה,  הייתה יותר נכון  , את נושא התשתיות נאמן לעמדה שלו. היה נאמן
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 1 זה מטופל   ,תשתיות אומר לך אין שום בעיהההייתה נאמנה לאותה עמדה. מי שהיום ממלא מקום  

 2 רגע מספרים לי פה סיפור. אני   ,עם הלשון בחוץוהנייר עומד הכל. חשמל אומר לך את אותו דבר. 

 3 בקשר רציף עם שי המהנדס החדש. על מנת לבדוק איך עושים או לבחון מערך של יועצים חדש. או  

 4   לבחון מערכת חדשה.

 5 החלפה של התשתית או   לא תהיה שם. כל מה שאני מנסה לומר זה ש פקעל הכי  מר גיא קלנר:

 6 הבעיה לא תיפתר.    ,רכיב מסוים בתשתית

 7 זה   ,זה חוזר על עצמו, אתה מבין? ואמרו לי שהחליפו. אז אמרוראש העיר: -מר איציק רוכברגר

 8   לא הגיוני.

 9 , זו יציאה ראשית  כל עוד המבנה של העיר הוא כזהמשהו להגיד על זה. אנחנו   בלייר: אהדמר 

 10 צריכים לחזור  ויוצאים לעבוד  בחוץ מושתתת על זה שאנשים העיר ו כניסה ראשית   יותר מאשר

 11 לכניסה   . זו צומת קריטיתצומת קריטית  וז לכל הסידורים שהם צריכים בתוך העיר ובדיוק בזמן 

 12 גנרטור שבמידה    ולתפקוד של העיר. ובצמתים כאלה שהן קריטיות נהוג בדרך כלל לשיםיציאה לו

 13 חיצוני הרמזורים ממשיכים לפעול.  ויש קריסה של חשמל

 14 הייתי נער צעיר  כשלדבר על הכל. אני אומר לך פה אנחנו יכולים   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 15 עומדים שם  ,הוא היה ראש יחידת המתנדבים. היינו מתנדבים ,היה אמנון ליבני שהיה טייס 

 16 יודעים כמה שניות זה. אבל זה היה אז. אבל אתה רואה  ומכוונים את התנועה ולוחצים  וקה  טבבו

 17 הסברתי את העניין מה צריך לעשות. אני    ,מאז עשו מה שעשו וזה לא מסתדר. אני לא מומחהש

 18 זה ייקח קצת זמן. אם צריך   ,ביקשתי כבר לבחון את הדבר הזה .מבקש משי לבחון את הדבר הזה

 19 חבל על   .אם צריך לה חליף את כל המערכת תוחלף המערכת ,לעשות מכרז חדש יצא מכרז חדש

 20 זה לא יישאר ככה. זה לא יישאר. גם כדי להחליף.   ,הזמן

 21 .  זה אסון לעיר שזה קורהכזה בינתיים כל יום  בסדר גמור. כי אני בלייר: אהדמר 

 22 נכון. ידוע. ברור.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 23 זה משגע את כל העיר הדברים האלה וצריך לתת לזה פתרון.   בלייר: אהדמר 

 24 ברור. ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 25 במבול הבא.   ,איזה פתרון יהיה ביום  , מה עושים,עכשיו אנחנו בחורףאבל   גב' הדר שוייצר:

 26  חודשיים הקרובים? ,חודשב

 27 ,אם צריך  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 28 אם יקרה דבר כזה מה המענה המיידי?  גב' הדר שוייצר:

 29 אם עכשיו המענה שנאמר לי שהעסק עובד. זה טופל, תוקן.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 30   ,תקרה תקלה כזאת אז אנחנו 

 31 אחריות על זה  אז שמישהו יקח  מר גיא קלנר:
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 1  תודה רבה.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 2   . אין בעיה מר גיא קלנר:

 3 אותו אחד שאומר לי אני אוציא אותו לשטח.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 4 גם על המקלטים. אותו אחד.  שייקח אחריות  הואזה ה  עו"ד גייל שורש:

 5 אבל איזה היערכות יש, אפשר להיערך לזה,  גב' הדר שוייצר:

 6 צריך פקח  . פתרון לא יהיה ,עד שלא תהיה הסמכה איןכרגע  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 7   מוסמן, אין לנו, אבל נכשיר אותם מהר.  

 8 פקח מוסמך.  לנסות לגייס  עו"ד עידן למדן:

 9 משהו  שניים יעשו גם לפחות   , את מבינה?שניים לפחותשלחו שי  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 10 הנושא הבא.   ,דיברתי היום עם קובי אלפסי. טוב חברים .על זה אני עובד .מזורז

 11 

לפקודת העיריות של חברת המועצה , עו"ד גייל שורש , מסיעת  36שאילתא לפי סעיף   .6

 בעירנו" בנושא איוש תפקידים בכירים בעירייה בדרך של מכרז פנימי  חופשי"

 

  12 

 13 איוש תפקידים בכירים. קדימה.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 14 פורסמו בחתימתך שני מכרזים פנימיים לאיוש   24דצמבר  25-ב ,מר רוכברגר עו"ד גייל שורש:

 15 . המועד  החינוך מנהל/מנהלת אגף משאבי אנוש וראש/ראשת מנהל  ,בעירייהבכירים תפקידים 

 16 חול המועד חנוכה.  חלים בשבעה ימי עבודה  ,25האחרון להגשת מועמדות נקבע לשני לראשון 

 17 לפקודת העיריות נקבע כלל לפיו לא יתמנה אדם לעובד עירייה אלא לאחר שראש  ב'   170בסעיף 

 18 הסמיך את השר להתקין   'סעיף קטן ג בבפומבי.   המשרה הכריז על ,העירייה או מישהו הסמיך לכך

 19 לקבלת עובדים לרשויות   תקנון בעניין זה. מתוקף סעיף זה הותקנו תקנות העיריות מכרזים

 20 משרה שיש עליה הקצבה בתקציב מאושר ולא  של אותה את העיקרון   'א 2בסעיף מקומיות שעיגנו 

 21 איוש משרות  המרכזים ל יפורסם לגביה מכרז פומבי. המכרז הפומבי הוא על פי   ,בדרך אחרתאושר 

 22 מתוך פוטנציאל רחב של   , מתאים ביותר לתפקידהאדם ה בשירות הציבורי ונועד להבטיח מינוי של 

 23 הציבור במערכת המנהלית.  אמון מחזק את ושקיפות בנוסף הוא מגביר את המועמדות ומועמדים. 

 24 . עד עתה העירייה  כיוצא מן הכלל קובע את המכרז הפומבי ככלל ואת המכרז הפנימיהמחוקק לכן 

 25 לרבות סמנכ"ל תפעול, מנהל/מנהלת   ,שותך יצאה במכרזים פומביים לאיוש משרות בכירותאבר

 26 נראה שגם בעניין זה מדובר בחריגה מהכלל גם  ית ו / מהנדס/מהנדסת העיר וגזבר פיקוח,אגף 

 27 ברור שיש מכרז פנימי הוא חוקי וניתן לפעול בדרך הזאת. רק יש   ,אוסיףאני ו  .בהתנהלות העירייה

 28 הליך  ב הבחירלשיקולים  ה  יומספר שאלות שאני הייתי שמחה שתשיב עליהם בעניין. אחד, מה ה 
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 1 בהליך  אגף משאבי אנוש? מה היו השיקולים לבחירה  תלאיוש התפקיד של מנהלפנימי  של מכרז 

 2 בד סטטוטורי בכיר וחלות  ושל מכרז פנימי לאיוש תפקיד ראשת מנהל החינוך? תפקיד המוגדר כע 

 3 עליו הוראות ספציפיות של הדין. כיצד הוגשו הקריטריונים לתפקיד הזה ובידי מי. האם נערך  

 4 מדוע מדובר   ,ושאלה אחרונה .בקריטריונים שנקבעו ומדיםאומדן למספר עובדי הרשות שע

 5 קבועים בהנחיות  ה עשר יום  ההמחייב הגשת מועמדות בלוח זמנים קצר מארבעדחוף במקרה 

 6 תקנות? אני אקדים ואומר שעל הסעיף הזה מנכ"לית העירייה וראש העיר חזרו בהם  לא'  5סעיף 

 7 רק חשוב להבין   ,יש פה תהליך שהוא חוקי  ,. לסיכוםעפ"י התקנות כפי שנדרש ימיםוהוסיפו את ה 

 8 מתי אנחנו נוקטים בו. קיבלתי תשובה ארוכה ומפורטת.  

 9 אני אקריא אותה.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 10 אתה רוצה להקריא אותה?   עו"ד גייל שורש:

 11 רק רוצה   ,את תקריאי את הכל ותגידי בסוף חוקי בטח. ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 12 . קודם כל אני אגיד שהמכרזים יצאו בתיאום ובידיעת משרד הפנים.  2.2סעיף    ,הסברים. אז ככה

 13 זה אחד. שתיים, נעשה את   .הגוף המטפל במשרד הפנים. לא נעשה שום דבר בעל פה ולא יוזמה שלי

 14 מכרז פנימי.   :קובע ככה 2021בתקנות המכרזים המעודכנות לחודש מאי  2.2זה מסודר. סעיף 

 15 התקיימו מכרזים אלה בטרם    ןיובהר כי אין מניעה להמשיך ולקיים מכרזים פנימיים ברשויות בה

 16 אי להתמודד רק עובד במשרה קבועה שסיים את  שכניסתם לתוקף של התקנות. במכרז פנימי ר

 17 תקופת הניסיון שלו והתקבל כדין לתפקידו. במקרה שלא נמצא מועמד מתאים מקרב עובדי  

 18 הרשות תידרש לפרסם מכרז פומבי לתפקיד בהתאם לאמור בהנחיות אלו   ,הרשות המקומית

 19 ובהלימה לתקנות. מועמד מתוך עובדי הרשות המקומית יהיה רשאי להתמודד גם במכרז פומבי.  

 20 כידוע בעיריית רמת השרון קיים נוהל קיום מכרזים פנימיים מאז ומתמיד ומידי שנה מתפרסמים  

 21 קיד בקיום מכרז פנימי ולמעשה זה יכול  פעשרות מכרזים פנימיים. אין הגבלה על רמת הת

 22 כולל תפקידים סטטוטוריים. מטרת עריכת המכרזים הפנימיים.   ,להתקיים בכל רמת משרה

 23 להקנות לעובדים את האופק והאופציה להתקדמות בתוך הארגון תוך עמידה בתנאי הסף 

 24 הליך זה מאפשר לזהות ולפתח עובדים עם פוטנציאל ניהולי ומקצועי ולתת להם   .הנדרשים

 25 יכולותיהם בסביבה מקצועית תומכת. כל זה מתבצע תוך שמירה על תהליך  את הזדמנות להגשים 

 26 מכרזי שקוף והוגן. זה חייב להיות ככה. שמבטיח שכל עובד המעוניין והעומד בתנאי הסף יוכל  

 27 להתמודד על המשרה באופן הוגן ושוויוני. דרך זו תורמת לחיזוק המערך הניהולי והמקצועי של  

 28 והה ועקבית בכל השירותים שהיא מספקת. עכשיו  בהרשות ומעודדת שמירה על רמת ביצועים ג

 29 של מכרזים    . להלן רשימה חלקית מאודיש לי עוד המון ,אני הוספתי  ,להלן רשימה חלקית מאוד

 30 אני אקריא אותם. אחד, ופנימיים שהתקיימו בשמונה השנים האחרונות בעירייה בדרג ניהולי. 

 31 סגנית היועץ המשפטי לעירייה. שתיים, ממונה על קידום מעמד האישה. תפקיד סטטוטורי. שלוש,  
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 1 סגנית מנהלת אגף תקציבים הנהלת חשבונות ושכר. ארבע, סגן מנהל אגף ביטחון. חמש, סגן מנהל  

 2 אגף הכנסות העירייה וממונה על הגבייה. שש סגנית מנהלת אגף לשירותים חברתיים וקהילתיים. 

 3 תשע, סגן   . שבע. סגנית מנהלת אגף משאבי אנוש. שמונה, סגן מנהל אגף תשתיות במנהל הנדסה

 4 מנהל אגף מבנה ציבור. עשר, סגן מנהל אגף התרבות. אחד עשרה, עורך דין מנהלת תחום בכיר  

 5 מנהל מחלקת תחזוקה. ארבע   ,בלשכה המשפטית. שתים עשרה, מנהלת מחלקת שכר. שלוש עשרה

 6 מנהל מחלקת הדרכה וכוח אדם בחירום. חמש עשרה, מנהלת מחלקת תנאי שירות. שש  ,עשרה

 7   ,שמונה עשרה  .מנהלת מחלקת הכנסות הממשלה ,מנהל מחלקת פניות הציבור. שבע עשרה ,עשרה

 8 מנהל מחלקת פרסום ושיווק. עשרים, מנהל   ,תשע עשרה .מנהל מחלקת אבטחת מוסדות חינוך

 9 מנהל מחלקת אישורים לטאבו. עשרים ושתיים,   ,מחלקת הדרכה ופיתוח הון אנושי. עשרים ואחד

 10   ,אינטרנט. עשרים ושלושהאתר ו ,כמו בבית כנסת אני עכשיו ,מנהל מחלקת נגישות דיגיטלית

 11 ציבור. מנהל מחלקת נוער וצעירים באגף לשירותים חברתיים   ימנהל מחלקת פרויקטים באגף מבנ

 12 מנהל מחלקת תפעול באגף מערכות מידע. מנהל מחלקת הפקעות   ,קהילתיים. עשרים וחמש

 13 מחלקת  מנהל   ,מסיים , אני עוד מעטוהסדרי מקרקעין. מנהל מחלקת מידע תכנוני. עשרים ושמונה

 14 מנהל מחלקת רישום ושיבוץ. מנהל מחלקת התקשרויות   ,חשבות באגף החינוך. עשרים ותשע

 15 הכל מקוטלג  ,  בלשכת מנכ"ל העירייה. ומנהל מחלקת שירות לקוחות בגביה. יש עוד רבים רבים

 16 זאת התשובה. המשך נוסף, מה הקריטריונים   .מסודר. כלומר הדברים האלה כן נעשו וכן נעשים

 17 קיד ותנאי  פתיאור התבכללם ללים ו לתפקידים הנ"ל. הקריטריונים נקבעים על ידי משרד הפנים וכ

 18 הסף. כלל המכרזים נכתבו בהלימה לדרישות משרד הפנים על פי קובץ אוגדן תיאורי תפקיד באתר  

 19 לבקרת הון אנושי של משרד הפנים. אנחנו  כפופים להנחיות ולקריטריונים אשר מפורטים באוגדן  

 20 ובהר כי ניתן לקצר  מ מכרזים התקנות  בהתאם לזה ופועלים בהתאם להם. יש גם בקרה על זה. 

 21 דחינו את זה. שאלה   .טופל הנושא הזה ,תוקן .ובע מהצורךנ קיצור ה  ,מועדים במקרים דחופים

 22 נוספת? 

 23 מספר המועמדים הפוטנציאליים שיכולים  לא קיבלתי תשובה על ראשית  עו"ד גייל שורש:

 24 . זה אחד.  האלה לעמוד בדרישות שני המכרזים

 25 כמה יש?   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 26 כן.  עו"ד גייל שורש:

 27 אני לא יודע.  .זה עדיין רץ ,לא ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 28 , הרי דיברנוסף, ל. יש אפוטנצילא,  עו"ד גייל שורש:

 29 אני לא יודע.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 30 כל התשובות לשאילתות    ,שאלה שליוהנכון. אני יודעת. אין פה תשובה.  עו"ד גייל שורש:

 31 פה קיבלנו הסבר מאוד מפורט   .בקרת רמזורים ,ה אותםנ האחרות אחד נחתמו ונמסר מי ע
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 1 לא חתום עליו.   ,לא ברור מי כתב אותו  ,ומעמיק

 2   ?מה זאת אומרת .אני עונה לך על זה ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 3 מצורף בזאת התייחסות אגף משאבי אנוש.  ככה: כתוב  עו"ד גייל שורש:

 4 אני ביקשתי ממשאבי אנוש תגידו לי כמה.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 5 מי הכין את זה?  ברור. מי חתום,  עו"ד גייל שורש:

 6 מי הכין את זה?   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 7 כן.   עו"ד גייל שורש:

 8 מי הכין את חוות הדעת.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 9 דבר  לאני אחראי  ,במשאבי אנוש הכינו את זה. אני חתום על זה ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 10 הזה.  

 11 אף אחד לא חתום.   עו"ד גייל שורש:

 12 אני אחראי.   .אני אומר לך שאני אחראי למידע הזה ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 13   לי, לא ברור עו"ד גייל שורש:

 14 נו באמת.  בואי, את נתפסת סתם לקטנות. ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 15 .  שהכין את זהאתה לא הגורם המקצועי לא, אבל איציק,  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 16 ,תנו לי רגע בבקשה, בואו לא נעשה מזה ווג'ארס.  אני מסתמך על ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 17 . כמו עם  וחתום על זהאת זה  מי כתב  ,שמחה לקבל בהקדם מי חתםהייתי אני  עו"ד גייל שורש:

 18 הרמזורים, 

 19 מי   אני אומר לך אני לוקח אחריות על הנתונים האלה. אני.אז  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 20 ללחוץ על כפתור   ,לקבל מידע ?אומרתזה צוות טכני שעושה את זה. מה זאת  מהשעושה את זה ש

 21 נו.   באמת,  כמה אנשים.

 22 הוא מכרז על אגף משאבי אנוש  יש פה עניין מהותי. כיוון שאחד המכרזים   בלייר: אהדמר 

 23 כנראה שהוא יוצא בידיעה   ,ממשאבי אנוש והחותמת של האגףזה שלו הכותרת כשיוצא מכתב שו

 24 פה  במכרז. לכן יש  התחרותל רוצההוא  ושאולי   ,באישור של מי שכרגע ממלא את המקוםאו 

 25 ענין,

 26 . אני קורא לך את סעיפי ההוראות.  ?מה זה רלוונטי ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 27   זה רלוונטי. של המכרז על השאלה עונהאם מישהו שרוצה להתחרות במכרז   בלייר: אהדמר 

 28 אין לי מושג.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 29 זה יצא ממשאבי אנוש.   ,זה לא יצא מהלשכה שלך גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 30 אם זה היה יוצא מהלשכה שלך או מהלשכה המשפטית זה משהו אחר. בלייר: אהדמר 

 31 זה מופנה אלי.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 
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 1 רמת השרון אגף משאבי אנוש. כתוב.  עיריית כתוב פה  'א  .רגעלא. לא.  עו"ד גייל שורש:

 2 אני יודע   .אני פניתי ל משאבי אנוש שיתנו לי נתונים ?נו אז מה ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 3  מי התקבל במכרז פנימי?

 4 אתה לא יודע.  ש , אבל היא הנותנת, זה מה שאנחנו אומרים פה זהשברור לא.  עו"ד גייל שורש:

 5   ?מי חתום עליההעביר אליך.את חוות הדעת הזאת ו שםמישהו 

 6 אין פה חתימה. יש פה מידע שעבר אלי. אני עומד אחרי  אני,  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 7   ביקשתי לאשש אותו.   .המידע הזה

 8 המנכ"לית נתנה לזה גיבוי.   .ב התייחסות האגף"מצ עו"ד עידן למדן:

 9   מהאגף, מכתבכן, אבל האגף לא מתייחס בפני עצמו. אם יוצא  בלייר: אהדמר 

 10   אני לא   ,חברים ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 11 מנכ"לית אישרה את זה.   עו"ד עידן למדן:

 12 מנהל האגף, אם יוצא מכתב מהאגף הוא יוצא על דעת   בלייר: אהדמר 

 13 . תבקשו לפסול את הנתונים האלה אז תפסלו את הנתונים ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 14 לך. אני לא יודע ספציפית מי הפקידה    דאין לי תשובה להגי ?האלה שנמסרו לי. מה אתה רוצה

 15 שעבדה על הנתונים. 

 16 זה הכל.  .ולחזור ברר לבסדר גמור.  לא יכול לתת עכשיו תשובה זה מעולה.   עו"ד גייל שורש:

 17 אני יכולה לתת מילה? אני יודעת שבשאילתה לפעמים אתה מקפיד על   גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 18 ההלוך חזור.  

 19 אני מרשה לך.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 20   קגדולה לאופמאוד  יש משמעות מאוד אז אני רוצה להגיד משהו, תודה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 21 והיא רשימה  רשימה שציינת והיא רשימה  אבל מההתפתחותי של עובדים בתוך הארגון. זה ברור. 

 22 מעט  מונו פה כולם זה או סגנים או מנהלי מחלקות. ולאחרונה   ,אין אף מנהל אגף  ,באמת ארוכה

 23 מנהלי אגפים והם היו במכרזים פומביים כולם. ולא בכדי. כי לצד האופק בתוך ארגון יש גם את  

 24 אבל אני  לא שאין בתוך הארגון  , כוחות איכותיים,להביא כוחות חדשים מבחוץשל המשמעות 

 25   .הדבר הזה לא מתקיים פה ואני אשמח לדעת למהובוודאי לפתוח את זה לכולם החוצה. אומרת 

 26 לא חייב לענות. אבל אני אומרת דווקא באירוע הזה לא  ואתה לא השאילתה שלי   אתלמרות שז

 27   חדש שהיה בפומבי, יש לנו פה גזברהחוצה, כש  נפתח הדבר הזה 

 28 אני אישית בדקתי את הנושא   ,תאמיני לי שבדקנו את הנושא ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 29 ונאמר לי חד משמעית שמותר.  ,מול משרד הפנים כדי לבדוק אם כן אפשר או אי אפשר

 30 זה לא מה ששאלתי. לא מדברת על ההיבט החוקי.  אני לא מדברת,  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 31  על מה את מדברת?אז  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 
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 1 היו  שמדברת על ההיבט הזה שאתה הקראת רשימה של אנשים אני  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 2 פנימי,  במכרז

 3 הבנתי.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 4 שמעות, יש מ כי אין פה מנהלי אגפים ולא במקרה גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 5 הבנתי.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 6   עזוב את החוקי רגע.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 7 בגלל   ה,אני עוד לא עברתי על כול  .יש לי רשימה נוספת ,תקשיבי ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 8 זה גם לא הגשתי אותה.  

 9 בדקתי.   אניין שם מנהלי אגפים, אני אומרת לך כי א גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 10 , יכול :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 11 במכרזים פומביים.   מונו מנהלי אגפים שמונו עד היום לא, בדקתי.   גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 12 יכול להיות.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 13  זה שיש סיבה אז  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 14 סיטואציה דווקא הפוכה. אני חושב שדווקא אנחנו  פה חושב שיכולה להיות  ני אגב א מר גיא קלנר:

 15 אגב מיכאל   ,על המכרז הספציפי הזהכרגע  לא מדבר  ,צריכים לשאוף שגם מנהלי אגפים שלנו

 16 הוא מנהל אגף הוא התמנה ממנוי פנימי.   , אוריון לדעתי הוא התמנה

 17 לא, הוא פומבי.   עו"ד עידן למדן:

 18 )מדברים ביחד( 

 19 איך? הוא התקדם מתוך המערכת. לא משנה. אבל  מר גיא קלנר:

 20  פומבי  לא, עידן אומר שגם ב  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 21 )מדברים ביחד( 

 22 לא, אבל גם ממה שאתה אומר בפומבי גם עובד עירייה יכול לגשת.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 23   , לא זכרתי, אני אומרלא, אז בסדר גמור.   מר גיא קלנר:

 24  אין לו סיכוי.   ?בחיצוני ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 25 למה?   מר גיא קלנר:

 26  כשאתה עושה מכרז חיצוני   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 27 מיכאל בזה הוא נבחר  מר גיא קלנר:

 28 מי?  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 29 מיכאל נבחר בפומבי.   מר גיא קלנר:

 30  יכול להיות.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 31 ואז זה נותן לך את כל האופציות.   גב' קרן ברנדס מקסימוב:
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 1 כישורים  ואני אגב הייתי, אני אומר כנקודה הייתי מאוד שמח בהינתן ויש את ה מר גיא קלנר:

 2 הכי גבוה, יכולות לראות אנשים מגיעים הו

 3 )מדברים ביחד( 

 4 . שאלתי במשרד הפנים. נתתי  לפני  שאלתי את השאלה ,חבר'ה  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 5 קיימנו.  ,אפשר  ,תשובה. מותר

 6 יש יותר ממתחרה אחד.  הענין המהותי פה אם בלייר:  אהדמר 

 7 אני לא יודע.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 8 החשש הוא ממכרז תפור, איציק.   גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 9 אני לא יושב בוועדת מכרזים.   איך אני יכול לדעת? ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 10 מה מבחינה פוטנציאלית. כמה אנשים  שאלה חשובה. היא שאלה  גייל עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 11 אז   ,אדם אחד שיש לו את הפוטנציאלרק יש  כש יכולים לגשת. אם בסופו של דבר אתה עושה מכרז 

 12 זה מכרז תפור.  אין. 

 13 בואו נראה בהמשך. אני לא יודע.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 14 החשש פה הוא מכרז תפור. לא צריך ללכת מסביב.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 15 אין לי מה להגיד לך כרגע. אני לא יושב בוועדה המכרזים. אני   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 16 מי מגיש את   ,נראה מי הגיש את המועמדים  ,לא בודק מי מגיש. ועדת המכרזים כאשר תתכנס

 17  ממש לא יודע.  אני המועמדות. אני אין לי מושג. 

 18 אני מבינה את זה, לא פתחת את השאילתה, אבל אנחנו צריכים   עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 19 כשאנחנו מחליטים אם לעשות מכרז פנימי או חיצוני להבין מה הפוטנציאל. אם בסוף תהיה לך, 

 20 אז אני מסביר לך, נכון לרגע זה אין לי מושג.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 21 אז צריך להיות לנו את המושג הזה.   עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 22 של המועמדים.  את השמות הלוואי שיהיה. לא יודע  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 23 בגלל זה שאלתי.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 24 אני מבין עברית. לא צריך ארבע פעמים. אני מבין עברית   ,חבר'ה ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 25 עשרים וחמש. יש זמן    ?המכרז יצא בסוף שבוע שעבר. נכון ,ואני גם יודע לענות ואני עונה. אין לי

 26 לא יודע.  עוד  לא יודע. כרגע  עוד  אני   ,נראה כמה יגישו ,זההמתי אתה יכול להגיש את  

 27   לך? מה זה אומראז   ,יגיש אחדלא, אבל בוא נגלגל את הסצנריו.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 28 אם יגיש אחד והוועדה תגיע למסקנה שהוא איננו ראוי להיבחר.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 29 אבל אם היא תגיע למסקנה שהוא ראוי?    גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 30 ראוי. אז הוא יבחר. אז הוא ראוי.  הוא אז  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 31 .  למשהו תפור אז יש פה חשד גב' קרן ברנדס מקסימוב:
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 1 תמיד עומדת לכם הזכות לבוא ולהגיד זה היה   , אזאז בסדר ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 2 , נכון. ולבוא ולעתור ולהגיש .תפור

 3 אז אנחנו אומרים את זה בשלב הזה כדי שלא יהיה, שלא נגיע לשלב   גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 4 ההוא. אנחנו לא רוצים להיות שם.

 5 אני אומר לכם עוד פעם. המכרז הפנימי הוא לא כדי שיהיה   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 6 תפור. המכרז הפנימי אם יהיה מועמד נוסף או שניים או שלושה או לא יהיה. מה שהוועדה תחליט  

 7 זה מה שיהיה.  

 8 יבחרו  שחשוב להגיד את זה    , זהבסופו של דבר זה משרת גם אותנועו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 9 זה מה שאנחנו רוצים.   .טובים ,מועמדים ראויים

 10 מצוין.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 11 , הרווחנו פעמיים תוך הארגון וואהוצמח מואם זה גם יוצא מישהו שהוא  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 12 יופי.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 13 אבל אם הגענו למצב שהמכרז נעשה בצורה כזאת שיש רק אחד מאחד,  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 14 בבעיה.  אז אנחנו 

 15 . יכול להיות ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 16 ואנחנו בבעיה. צריך לחשוב על זה גם,  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 17 המכרזים קודם כל את לא בבעיה כי אם כל   ,אז אני אומר לך  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 18   ,רגעמודיע לך, אני  .מועמד אחדכנראה שהיה אחד, היו מועמדים  ,כמעט כולם ,האלה לפי דעתי

 19 מועמדים נוספים  , יגישו אני חוזר על זה עוד פעם ,לא תפור ואם יגישו מועמדים נוספיםאבל זה 

 20 כשהתאריך יגמר יבחר, יבחר. לא יבחר.   ,אני אראה בהמשך. אני לא יודע

 21 אם התשובה שלך נכונה זה עוד יותר גרוע.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 22 למה?  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 23 מדים.  לואנחנו לא שאומר שבכל נבחר אחד אז חבל אתה אם אתה בא ו  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 24 יכול להיבחר רק אחד.   ?מה זאת אומרת ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 25 לא, שהיה מועמד אחד.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 26 והוא זוכה,  מועמד אחדרק על זה אני מתכוונת. אם היה כן,  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 27 לא, אבל אלה ההוראות, דניאלה, אתם יכולים להתייפייף כמה   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 28 שאתם רוצים,  

 29 לא, איציק, ההתייפייפות היא פה כי אנחנו דווקא אומרים את המהות.   גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 30 אתה זה שאומר החוק, החוק, החוק. אבל החוק זה בסדר, זה חשוב, זה הכי חשוב. אבל מה  

 31 התכלית? 
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 1 התכלית זה להביא את העובדים הכי טובים שמגישים,  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 2 זה נכון. זה נכון.   גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 3  יאללה. מה הנושא השני? דן.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 4 

לפקודת העיריות של חבר המועצה, מר דן רוק , מסיעת "באה בטוב"  36שאילתא לפי סעיף   .7

(  -1983)התשמ"ג  ,בנושא אכיפת חוק למניעת העישון במקומות ציבוריים והחשיפה לעישון

   באיצטדיון הכדורגל העירוני ע"ש יעקב גרונדמן ז"ל

 

 5 

 6 נושא אכיפת חוק למניעת העישון במקומות ציבוריים והחשיפה   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 7 לעישון באיצטדיון הכדורגל העירוני ע"ש יעקב גרונדמן. בבקשה.

 8   ,עיריותהפקודת תוספת השניה ל לא'  36לפי סעיף הנדון: שאילתה  מר רוכברגר, מר דן רוק:

 9 על    והחשיפה לעישון באיצטדיון הכדורגל העירוני אכיפת חוק למניעת עישון במקומות ציבוריים

 10   חוקק ב במקומות ציבוריים והחשיפה לעישון  גרונדמן ז"ל. הרקע. החוק למניעת העישון שם יעקב 

 11 חשיפה לעישון  במקומות ציבוריים ואת הלמנוע את העישון  במטרה  1983כנסת ישראל בשנת  ב

 12 הצבת שילוט   לרבות  . החוק מכיל בתוכו הוראות וכלליםולנכות מחלות קשותוללמוות   מותהגור

 13   והחלה  ציבוריעל המחזיק של המקום העישון הפיקוח  חובת במקומות ציבוריים. האוסר על עישון 

 14 שלא משתמעת לשתי פנים כי  ובעות בצורה ק . הוראות החוק והעונשין אכיפההבדבר בדבר 

 15 ציבורי. עוד  המקום  על בעל העצמו אלא גם מוטלת רק על המעשן  העישון לא האחריות למניעת 

 16 שטח העבירה יועברו לקופת הרשות  מקומית בהרשות האכיפת  כי קנסות עקבחוק דבר הב מצוין

 17 למעט  אסור בו נקבע כי העישון וספורט ה  ניצטדיו ילאגם הורחב החוק    2014שנת המקומית. ב

 18 לחוק מחייב את הרשות המקומית  ב'  6סעיף  שהוקצו לעישון בידי הנהלת האיצטדיון.  מקומותב

 19 לרבות   , הרשות נקטהעל פעולות הפיקוח שחודש ינואר בכל שנה הבריאות במהלך  שרלדווח ל

 20 צטדיון כדורגל  י. כידוע לך הא במקומות ציבוריים על העישוןהסומכו לפקח מספר המפקחים ש

 21 בבעלות  נכס  ם בשבוע אינו מיפעמספר ספורט קבוצות  5של עירוני בו מתקיימים משחקים ה

 22 ובה הינך נושא תפקיד   העירונית לספורטובאחזקת העמותה  ניהול  וב  בראשה אתה עומד העירייה

 23 והן   אוהדיםמסיבי הן מקרב הצטדיון נחשפתי לעישון ימביקורים אחרונים שלי בא  כיו"ר העמותה.

 24 עישון  בשילוט האוסר על ה. יחד עם זאת לא פגשתי של נושאי תפקיד ועובדי עמותת הספורט

 25 בעל  האחריות למניעת העישון מוטלת על כי  העובדה ולא בגורם אכיפה עירוני. צטדיון  יבשטחי הא 

 26 חושפת  באיצטדיון, העירייה למנוע את העישון מצד ציבורי ולא נעשים מאמצים רבים המקום ה

 27 עיריית   . ראה דוגמארבים עלולה לגרום לנזקיםו  תביעותעירונית בפני העמותה וה את העירייה 
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 1 בו פסק בית המשפט לחובתה וקבע כי עליה   9172ירושלים באיצטדיון טדי בתיק של תביעה קטנה  

 2 לעישון פסיבי. להלן השאלות. מה   נתוניםבעת משחק שהיו  צטדיוןיבאים שנכחו  הדו אלפצות את ה

 3 הבריאות בנושא מניעת העישון   לשר  מאלה שדווח  2023בשנת נקטה העיריה הם פעולות הפיקוח ש 

 4 יש מקומות    עירוניהצטדיון יאההאם  לבצע את האכיפה.הוסמכו ציבורי וכמה פקחים ה םבמקו

 5   ,23ים  במקומות ציבוריים בשנניתנו בגין עישון בלתי חוקי כמה דו"חות   ושלוש, לעשן.שמותר בהם

 6 ?  הכדורגל  צטדיוןיוכמה מתוכם בא 24

 7 מר קובי   ,אני ביקשתי ממנהל אגף הפיקוח והביטחוןטוב.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 8 לתת את עמדתו בנושא. להלן תשובתו. עבירה זו נאכפת על פי קריאת מוקד מהסיבה שיש    ,אלפסי

 9 תמונה מלשון  בזה עבירות חמורות יותר לאכיפה ואכיפה יזומה. לגבי סמכות הפקחים מצורף 

 10 פקחים ממצבת כוח    16נכון להיום ישנם  .על ידי ראש העיר , ואגב הוסמכוהחוק. הפקחים הוסמכו

 11 בנושא כמה  שלוש, טדיון יש להפנות את השאלה  לאריק דורון. י אדם של האגף. לגבי האצה

 12 יש גם תשובה של אריק  שאני קיבלתי  עכשיו ככה, דקה, אז רשום אפס.  ,2023דו"חות נעשו בשנת  

 13 הגורם היחיד שיכול לאכוף איסור עישון במקומות ציבוריים  זה   הוא כותב. אותה. ערב טוב

 14   .פקחים שהוסמכו לכך באגף הפיקוח של הרשות המקומית. המשטרה אינה אוכפת  את הנושא

 15 צטדיוני כדורגל  יצטדיונים אינם מוסמכים לטפל בנושא. בדקתי במספר  איהנהלה ועובדי הא ה

 16 אין אכיפה של נושא איסור העישון בהם. התערבות של גורמי  אכיפה מול קהל  ,במרכז

 17 צטדיונים במהלך המשחקים בנושאים אחרים מלבד עישון גורם לא פעם  לפרץ של אלימות  יבא

 18 כמה  בצטדיונים יכמה  אמהמשטרה. של  הסדר האזרחים ו תועימותים קשים מול גורמי אכיפ

 19 בדקתי פקחי הרשות אינם מוכנים לאכוף את הנושא ללא ליווי משטרתי כי יש הנחיות  בהם ערים 

 20 לא להתעסק כלל  שצטדיוני כדורגל  ישל מפקדי מחוזות במשטרה לכוחות המשטרה שמוצבים בא

 21 אינם עושים  השונות  בנושא אכיפה של איסור עישון. גם לא כליווי לפקחים. ולכן פקחי הרשויות  

 22 צטדיונים  י מספר  א ב כדורגל הזאת מחשש לשלומם. דיברתי עם כמה מנהלי אירועים במשחקי 

 23 בארץ ושאלתי אם הם נתקלו במהלך עבודתם בהגעה של פקחי הרשות המקומית  לאכוף איסור  

 24 התשובה הייתה שלילית. קובי יוכל להרחיב בנושא אבל זה נכון שקיים    .עישון במהלך משחקים

 25 צטדיונים שאני הצלחתי לבדוק מולם הדבר לא נאכף  יאבל בשטח בכל הא , חוק שיש צורך לאכוף

 26 אשר לא פעם מתעמת באלימות   ,בשל הקושי לשלוח פקחים עירונים בודדים לתוך קהל משולהב

 27 דבר   ,במהלך המשחקים מול כוחות הסדרנות האזרחים ואף עימותים קשים מול משטרת ישראל

 28 נכונות של משטרת ישראל להתערב בנושא זה. זה תיכף גם כן ישליך לעניין של  ה שהוביל לחוסר 

 29   .סגירת התחנה ותיכף אני אסביר. זאת התשובה 

 30 יש לי עוד שאלת המשך.  מר דן רוק:

 31 בבקשה. ראש העיר:-מר איציק רוכברגר
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 1 את העישון במקומות    כדי למנועשהעירייה עשתה מה הפעולות לא עניתם לי קודם כל   מר דן רוק:

 2  .ציבוריים

 3 במגרש.   שום דבר. שמה ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 4 לא, בכלל.   מר דן רוק:

 5 אני לא יודע. אני צריך לבדוק את זה.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 6  יש חובה לדווח לשר הבריאות על השנה הקודמת.מר דן רוק: 

 7 אני לא יודע. אני אבדוק את זה.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 8 צטדיון  יבאמה דיווחתם. אני אשמח שבישיבה הבאה תדווח.  לא עניתם האם הוגדרו  מר דן רוק: 

 9 מותרים לעישון.  שמקומות 

 10   למיטב ידיעתי אין. :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 11 אסור בכלל.    מר דן רוק:

 12 אמרתי למיטב ידיעתי אין.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 13 צריך להיות שלטים ואין שם.   מר דן רוק: 

 14 אין. לא צריך לעשן שם.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 15     .שאסור לעשן שלטיםלא, אז צריך  מר דן רוק:

 16   שלטים צריכים להיות.עו"ד עידן למדן: 

 17 ים נגד עיריית ירושלים  הד וא הרשות הרי מחזיקה בנכס. הבאתי פה פסק דין של   מר דן רוק:

 18 שחייבו את העיריה. 

 19 מה   אני לא עושה את הבדיקה בתוך המגרש .אני אבדוק את זה ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 20 מקבל.  ואני מעלה את הנקודה  .מה זה ,יש

 21 שורה תחתונה צריך לקחת את זה לשלב הבא.   גב' קרן ברנדס מקסימוב: 

 22 ואני כן מבלה באיצטדיונים, מה שאריק כותב זה לא מדויק כי נותנים מאות של    מר דן רוק:

 23 דוחות, בכל איצטדיון יש את האכיפה העירונית שמגיעים ונותנים, 

 24  באיזה אצטדיון ראית את זה? ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 25 כל האיצטדיונים.   , טדי., טרנרסמי עופר ,נתניה בלומפילד,  מר דן רוק:

 26 אני ארחיב על התשובה בהקשר אכיפה.  ,ענה לךאאני  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 27 לא ברמת גן.  ,אני לא ראיתי ואני מקפיד על החוק ואני מעשן. לא בבלומפילד עו"ד עידן למדן:

 28 אגב בעיריית ירושלים,    מר דן רוק:

 29 עשן. אאני לא ואישית אני מכבד את החוק  עו"ד עידן למדן:

 30 באיזה איצטדיון היית?   :עו"ד גייל שורש

 31 . , אני לא ראיתי במקומות האלההתשובה של אריק נכונהאני מעשן סדרתי.  עו"ד עידן למדן:
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 1 חבר'ה, עיריית ירושלים הפסידה בתיק,   מר דן רוק:

 2 והיה מבצע אכיפה לפני,רונית היו מעשנים בשיכול להגיד לך שכן  אגב אני  עו"ד עידן למדן:

 3 אתן לך. אני אני אתן תשובה מדויקת. אני אבדוק אותה  ,דן ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 4 זה חושף את העיריה לתביעות, כי אם יש פה פסק דין,  מר דן רוק:

 5 הבנתי. אתה תקבל גם תשובה רחבה יותר  .בסדר .שמעתי ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 6 תיכף תשמע.    .משטרההנושא תחנת התייחסות באריק ב  לתשובה של  

 7 אוקי. אני רוצה רק להכניס גם את הפסק דין לפרוטוקול כי עיריית ירושלים הפסידה    מר דן רוק:

 8 בתביעה. 

 9 בסדר.   .תכניס ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 10 דוחות ועדיין הבית משפט אמר שזאת לא אכיפה שמספיקה כי יש מאות   180והם נתנו   מר דן רוק:

 11 , אוהדים

 12 בסדר גמור.  .מצוין ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 13  מה שיש פה גם.עשרות משחקים בשנה. ו מר דן רוק:

 14 באותו סוג של הרמזורים. בדיוק התשובות יהיו לי תאמין   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 15 בדיוק, איציק. זה אמר לזה, זה אמר לזה, ההוא אמר לההוא.   גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 16 אני קיבלתי תשובות. אתה מעלה טענה שהתשובות תקשיב,  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 17 אני לא סותר  תן לי רגע. אתה מעלה טענה, מציאות  בשטח. ממש למעשה הם לא בדיוק תואמות 

 18 התשובות שניתנו שאני הקראתי כאן על בסיס מה שאמר קובי  ואריק דורון הם תשובות  ש ,אותה

 19 שלא עומדות בדיוק או תואמות את מגרשים אחרים שאתה ביקרת. אני יודע. אבל אני מעבר למה  

 20 מסתמך על   ,את  השאלות או את ההערות שלך  ,לא ידעתי את התשובות האלה ,שאתה אומר כרגע

 21 אני מבטיח לך    ,עדר טיפולי אלה. כשאתה מעלה חשש שהטיפול הוא לא בדיוק טיפול נכון או שיש ה

 22 שאני בודק את זה.  

 23 אני רק רוצה להעיר.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 24 . את , לא, לאאת לא יכולה להעיר. זה לא שאילתה שלך. לא ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 25 לא.   ,אחר כך בלגן. לא. לא. לא. סליחהעושה את תמיד 

 26   להגיד לי, התייחסותאיזה עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 27   ככה זאת התייחסות.אז  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 28 באמת אני שואלת.למה שתגיד לחברי המועצה את עושה בלגן? עו"ד דניאלה רון יעקבי:

 29 , עניינים שלאו כי את תמיד יש לך שאלות  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 30 , ראויה. למה שתגידלא אני חושבת שזה התייחסות  לא, עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 31 מה התייחסות לא ראויה?  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר
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 1 שהיא עושה בלגן?   מועצה  ת לחבר למה שתגיד עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 2 כי את תמיד עושה בלגן.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 3 אני רוצה להגיד משהו. אתה יכול להגיד לי אני לא נותן לך את זכות   עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 4 הדיבור.  

 5 תמיד את עושה בלגן.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 6 למה?  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 7  .ככה ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 8 כי אני מביעה את דעתי? מה זה הדיבור הזה?   עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 9   ,אני לא נותן לך זכות דיבור כי מסיבה אחת ,זה הדיבור. סליחה ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 10 את עושה בלגן.  לי מקובל. אל תגידי בסדר גמור. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 11 .בסדר :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

 12 אני מבקשת שתתנצל על זה.   עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 13 אני לא אתנצל. את עושה בלגן לא פעם אחת.    ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 14 למה היא עושה בלגן?  :עו"ד גייל שורש

 15 היא עושה בלגן לא פעם אחת.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 16 זה דיבור פשוט לא ראוי.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 17 מאה אחוז.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 18 בסדר גמור.   עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 19 את עושה בלגן. ביג דיל.   ?מה אמרתי לך ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 20 אבל איזה בלגן אני עושה?  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 21 לא פעם אחת.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 22 מביעה את דעתי זה בלגן? כשזה לא נעים זה בלגן.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 23 נכון.   .טוב ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 24 בכל  מן הסתם שאתה לא יכול לשים אחר ציבורי  גינה ציבורית או מקום אם זה היה במר דן רוק: 

 25 להיערך   הרשות צריכהגדולה של קהל אז כמות , יודעים מראש ויש יששבאירועים  .מקום פקח

 26 .  לזה

 27 מקבל את זה.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 28 מאה אחוז.   מר דן רוק:

 29 מקבל את זה.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר
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 עצה, א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של חבר המו 27הצעה לסדר היום לפי סעיף  .8

 . מעקב אחר ביצוע החלטות מועצת העיר ופרסומן בפומבי, בנושא בלייר אהד    

  1 

 2 א',  27  . לפי סעיףאהד ,הצעה לסדר ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 3 )מדברים ביחד( 

 4 ביצוע החלטות  מעקב אחר בלייר בנושא  אהדהצעה לסדר של   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 5 בקשה. בפומבי. בפרסומן ו מועצת העיר 

 6 החלטות  הרקע: . בפומביפרסומן ו מעקב אחר ביצוע החלטות מועצת העיר  בלייר: אהדמר 

 7 חברי  כיום ל להוציאן לפועל. הינן החלטות אופרטיביות אשר על עובדי העיריה  מועצת העיר 

 8 ביצוע. כך  האופן וזמן  הפרקי  , כולל  וחברות המועצה  אין כלי המאפשר מעקב אחרי ביצוע החלטות

 9 תאגיד המים לא  באשר להחלפת דירקטורים באשר התקבלה  8.24למשל החלטת מועצה מיום  

 10 השתנו דברים, אבל  מאז ו הרבה זמן  , זה הוגש לפני פועל. לפי בדיקות שערכתי זה כמובןה  לא היצא

 11 בנושא, לבדוק  ו התחלתי לשאול עת לפי בדיקה שערכתי עד לפני כחודש זו דוגמא.  בכל זאת 

 12 כפי   הוציאה לפועלניתן לשלא  כיוון וכעת    ,דבראיתה עשה נ דמה ולא ומועצה לא ק החלטת ה

 13   באופןאלא שלא בהתאם להחלטת המועצה  שהתקבלה, מינוי דירקטורים לתאגיד שרונים מקודם

 14   : מוצע כי כלתפקוד העיר. ההצעההתנהלות ובדבר זה כמובן פוגע ב  בוטה תוך חריגה מסמכות. 

 15 להורידן מסדר היום ומוחלפות  ראש העיר בוחר אשר לסדר  ותהצע גם כמו  ,החלטת מועצה

 16 יקבלו מספור ומזכירות לשכת ראש העירייה אשר אחראי על ביצוע   ,תחתן בהחלטת ראש העיר

 17 החלטות  הת דמובצע מעקב שבועי אחר התקתפקודת העיריות ל  140לפי סעיף  המועצה החלטות 

 18 האינטרנט  המועצה והציבור באתר יהיה פומבי ופתוח לעיון חברי וחברות וביצוען. כמו כן המעקב 

 19 לעיל יהיה מעקב ואחראי על ביצועה  על כל החלטה כאמור   . הכוונה כיבאופן שוטףוהעירייה של 

 20 הביצוע עד לביצוע המלא בהתאם להחלטה. כך שדבר זה יהווה   להתקדמותשיעדכן בכל שבוע  

 21 עבור חברי וחברות המועצה כלי עבודה לבדיקה ובקרה על ביצוע החלטות וביצוע מדיניות  

 22 מאוד  . כיום ניתן למצוא באתר העירייה מעקב ביצוע החלטות של החלטות מאוד מתווהשהמועצה 

 23 אנחנו צריכים  וכל מיני דברים  אנחנו מחליטים פה אני חושב ששישנות. אני אגיד בהמשך לכתוב 

 24 אחרי זה  לעקוב   , צריכיםיותר ובצורהלקרות מהר צריכים הם קורים, דברים חברי מועצה עד ש כ

 25 פה  מה שאנחנו מחליטים הכלי הזה לראות שאת כלי הזה. בצורה טובה יותר ואנחנו צריכים 

 26 מתבקש ולא  ו טכנולוגיה אני חושב שהוא פשוט במסגרת ההיום שיישום. זה כלי באמת מביא לכדי  

 27   שקיפותל . זה חשוב  זה חשוב וגם אם הוא דורש קצת משאבים  דורש הרבה משאבים מהעירייה
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 1 .  ושהפעולה תהיה לפי מה שפה המועצה מחליטה

 2 בעד.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 3 תן לי עד   ,התשובה הרשמית שאני קיבלתי ממנכ"לית העירייה ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 4 טבלת מעקב החלטות על ישיבות המליאה מעובדת על ידי מנכ"לית העירייה   , אומרת ככה:הסוף

 5 אישור הפרוטוקול עוזרת המנכ"לית מטמיעה את ההחלטות בטבלת המעקב. בתום השנה   ועם 

 6 אני מקבל את מה שאתה אומר להטמיע את זה כמה שיותר  והטבלה מפורסמת באתר העירייה.  

 7 מהר. מקובל עלי.  

 8 בוא נצביע.  בלייר:  אהדעו"ד 

 9 נצביע על זה. אני לא מוריד את   ,אין בעיהבסדר, פרסם את זה. נ ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 10   זה מסדר היום.  

 11 זה לא הצעת ההחלטה.   עו"ד עידן למדן:

 12 להראות בזמן. אני אומר מה   ,לפרסם את זהזה הצעת ההחלטה  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 13 פרח כתבה לי ואני אומר שאני מקבל את מה שאתה אומר. 

 14 מי בעד?  דן רוק:מר 

 15 כולנו אני חושב. בסדר גמור. מאה אחוז.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 16  פה אחד? מר רן אהרון:

 17 כן.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 18 

 עצה, א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של חבר המו 27הצעה לסדר היום לפי סעיף  .8

 . מעקב אחר ביצוע החלטות מועצת העיר ופרסומן בפומבי, בנושא בלייר אהד    

 החלטה:

 פרסום החלטות המועצה ופרסומן בזמן.   אחד בעדפה כל חברי המועצה הצביעו  

 

   19 

 20   אתה רואה שלא הורדתי את זה. לא.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 21 זה אומר שהאחריות אצל מנכ"לית.   עו"ד עידן למדן:

 22 אחריות אצל מנכ"לית להודיע למנכ"לית שזאת ההחלטה והיא   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 23 הלאה.   .צריכה לעבוד בהתאם. בסדר גמור הכל בסדר. יש לי זמן עכשיו

 24 

 25 

 26 
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 1 

גיא   , א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של חברי המועצה 27הצעה לסדר היום לפי סעיף . 9

 .קלנר וסיון שמרי דהן , בנושא הסדרת טעינת הרכבים החשמליים בהטענה פרטית

 2 

 3 ב' לפקודת העיריות של חברי   27היום לפי סעיף    הצעה לסדר ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 4 כן,  הסדרת טעינת רכבים חשמליים והטענה פרטית. בנושא   המועצה, גיא קלנר וסיון שמרי דהן

 5 בבקשה.

 6 אבל בכל זאת הוא לא הגיע   ,הדיון הזה התקיים בחלקו במועצה הקודמתטוב. אז  מר גיא קלנר: 

 7 , בישיבת המועצה הקודמת,  עלה לחצי דיון בישיבה הקודמתהוא להצבעה ואני חייב לומר מאז ש

 8 אגב  אפילו אתמול  .קיבלנו פניות בנושא ,אני לא יודע ,אולי גם לכם ,שמאז אני אני חייב לומר

 9 הנושא הזה באמת דורש פתרון. הוא  ומנווה רסקו וכל מיני חבר'ה שממשיכים לקבל דו"חות  

 10 עשיתי לאחר  עוד אני אגיד מה אני ארוץ על זה בקצרה וגם הוא לא פשוט אבל דורש פתרון.  ,מורכב

 11 שימוש ברכבים חשמליים נמצא בישראל בעליה  המידע. היקף  עוד למצוא  ת לנסותמכן מבחינ

 12 מגמה זו  כי ברמת השרון. ידוע אף עולה על הממוצע גם באופן שונגזרת מכך כובישראל  מתמדת 

 13 . אמנם העירייה  ימשיך לגדולהרכב החשמלי רק  כאשר  נתח שוק תתגבר במהלך השנים הקרובות 

 14 שבים  הבעיקר את העוברים וציבורית, אך אלו משמשות קידמה בשנים האחרונות עמדות טעינה 

 15 רכבים. זאת  הבאופן פרטי על ידי בעלי  מטעינה המבוצעת  גבוהה יותר שלהם עלות הבכל מקרה ו

 16 ועוד מכיוון שנושא זה אינו מוסדר בעלי הרכבים המבצעים הטענה פרטית שאינה מוסדרת 

 17 מקבלים דו"חות בהיקף נרחב. הרשויות המקומיות בארץ ובעולם מתחילות להפנים את המגמה  

 18 כדי לתת מענה למגמה זו. גם ברמת משק הבית הפרטי לסוגיו  בתקנים את ה תנאים ואת ה ויוצרות 

 19 חשמלית  הטעינה נושא ההשונים. ומכאן להצעת ההחלטה. הנהלת העיר תוביל מהלך של הסדרת  

 20 על ידי בעלי רכבים פרטיים באמצעות משק הבית הפרטי. הסדרה זו תכלול הנחיות ברורות לכל  

 21 מגורים ותקנים רלוונטיים לעמידה בצורך. ככל שהנושא ידרוש התאמה ושינוי בחוקי העזר  הסוגי  

 22 כיוון שהנושא דחוף מועצת העיר מבקשת מההנהלה  מהם יובאו בהקדם למועצת העיר.  ,העירוניים

 23 אני חייב  לשון ההצעה.  והבאה. ז   ת המועצהלקדם נושא זה בדחיפות ולקדם המלצותיה כבר לישיב

 24 עם   ןכול ,מי שמכיר ברשויות אחרותשל שיחות גם בעשיתי גם תחקיר ועוד שלושה משפטים. אחד,  

 25 יש פה אתגר.   ,לא בעיה, רשויות גדולות, רשויות קטנות, יש פה בעיה .הראש בתוך הסיפור הזה

 26 פתרונות לעולם חדש. רמת השרון   לתתהולכים לשם. אי אפשר יהיה באותם כלים  אנחנו  ברור ש

 27 עיר  היא עיר איכותית, היא עיר קטנה, היא פיילוט. אחלה דווקא מהבחינה הזו יכולה להיות  

 28 ח ת מניותר שאחוז המשתמשים ברכב חשמלי מסיבות אידיאולוגיות ואחרות הוא גבוה 

 29 מודל  איזשהו ולכן אנחנו יכולים להוות   ,האוכלוסייה הרגיל
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 1 יש נתונים על זה?  עו"ד גייל שורש:

 2 כן.   מר גיא קלנר:

 3 איפה?  עו"ד גייל שורש:

 4 יש נתונים. על השימושים שלנו?   מר גיא קלנר:

 5    מחזיקים רכב חשמלי? תושביםמהכמה  עו"ד גייל שורש:

 6 אנחנו   ,לכן אני אומר גם אם הרשויות עוד לא הגיעו לפתרוןו.  איפשהו יש נתון כזה מר גיא קלנר:

 7 גם עיריית תל   ,גם עיריית ירושלים ,מבדיקה שאני ערכתי גם עיריית חיפה .לעשות את זהם צריכי

 8 הרצלייה יושבות על המדוכה ולנסות לקדם את הדבר הזה. יכול להיות שיהיה  שכנתנו מ אביב וגם

 9 שהיא הסדרה מול משרד התחבורה    ואיז  גם  בשלטון המקומי כי יתכן ונצטרך פה פה צורך גם

 10 לגזור  מהם יהיה אפשר כלים כדי שהתקנות ו   מבחינה הזאת, מבחינת תקנון ומשרד האנרגיה 

 11 אנחנו יכולים להיות ראשונים.    אבל אני חושב שאנחנו לא צריכים להמתין. ,לרשויות המקומיות

 12 מבין שסמכויות,  על אף בהקשר הזה לדחוף את הנושא ואני רוצה להגיד עוד משפט אנחנו יכולים  

 13 שסמכויות האכיפה הם בידי התובע העירוני. בהרצלייה מבדיקה שערכתי היום לא   אני יודע

 14 כבל והוא בגובה   שלא רואים עכשיו מישהו פר ,בינתיים. מבינים שיש מציאות נותנים דו"חות 

 15 בלילה.   ,בהבנה ברחובות צדדיים ,ברגישות ,שום שכלייזה ברור שלא. אבל ב  .אנשים  צוואר ומוריד

 16 כתיות של האנשים לא עושים דו"חות כדי לעשות  ילא פוגע בהל וכמו שצריך   אם זה מסודר

 17 לייצר  שתים, שאנחנו צריכים פעם אחת לעשות עבודת מטה מאוד מהירה.  ולכן אני חושב .דו"חות

 18 תחשבו שמאשרים בעיריית רמת השרון תוך   ,פתרון יכול להיות אמרתי למשל סוג של .פתרונות

 19 בבוקר מותר לעשות את זה.   6-בלילה ל 12שרק בין  ,עושים את זה כדי תקינה של באיזה מתקנים

 20 בעלי הרכבים צריכים,  

 21 וואי, וואי, איזה סיוט.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 22 לכן אני מציע שהעבודה תתבצע כמה  ו הזה   יש דרכים להתמודד עם הדברשניה.   מר גיא קלנר:

 23 כדי לקדם את הנושא.  מהר שיותר 

 24   .אני חייב לענות לך ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 25 קודם כל אני מסכים איתך  שאולי יכולה. לפתרון. יש לי הצעה יש לי הצעה   בלייר: אהדמר 

 26 להיות חדשנים. לא    אנחנו צריכיםקודם כל להבין שבמאה אחוז, אנחנו עושים ואנחנו צריכים 

 27 אז אנחנו צריכים  שינוי של תקנות או חוק עזר עירוני גם אם זה דורש ומה שקיים. להיגרר אחרי  

 28 אנחנו    ,מודלאיזשהו שאנחנו יוצרים  BOTאני חושב שהפתרון צריך ללכת למודל של  להיות שמה. 

 29 לא כל תושב אלא אחרי שהוא  עובר אישור לפי  יוכל, כל תושב שתקינה של מתקן איזושהי יוצרים 

 30 שם. שים לפי כמות המתקנים שאפשר ל   ,אפשר באותו רחובשוועדת תכנון ובניה החליטה שמה 

 31 . הוא בונה את זה על  BOT, שהתושב עושה את זה במודל של  לאפשר בניה של מתקנים כאלה
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 1 , זה מתקן של כל  הוא מקבל את זה. הוא מוכר ,התקינה שאנחנו יוצריםמה שאנחנו, חשבונו לפי 

 2 ככל שיהיו כאלה   .חשמלי יוכל לבוא ולטעון את זה עם רכב  עבורו. שכל אחד  הציבור, זה לא רק

 3 אצלי אני  את זה טוען  בא ושכן האם אני עשיתי ורגע, שניה. . הזה מתקןה לא יהיה ריב על  אז הרבה 

 4 ע"י  מפוקח עכשיו הכל זה צריך להיות חשמל שאני מוכר לו. בינתיים את הכסף של המרוויח מזה 

 5 כאלה גם  בדקתי צריכה להיות איזו אגרה כמובן למי שמפעיל את זה ותקינה עירונית. עירייה. ה

 6 ראיתי   ,קשה לעשות את זה פהשאת פה, אמרו שגם אם אפילו  ,מתקניםכאלה דברים בעולם. יש 

 7 מתקנים שיוצאים מתוך עמוד חשמל. מתקן בגודל הזה שמוצמד   ,תיכףאת זה  ואני יכול לשלוח

 8 לעמוד חשמל וממנו אפשר לטעון. יש את הפתרונות האלה. אנחנו רק צריכים קודם כל להחליט  

 9 וגם המימון,  שאנחנו רוצים את זה.  

 10 זה לא מדויק. אני אסביר.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 11 לא, רוצים לקדם את הפתרון. לא רוצים את הפתרון הספציפי הזה.  עו"ד עידן למדן:

 12 אז גם המימון הוא לא יושב על   BOTהמימון לזה, אם אנחנו הולכים למודל של  מר גיא קלנר:

 13 העיריה. 

 14  ,זה לא זה. קודם כל בעוד יומיים אמורה להיות פגישהעצור,  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 15 אני כבר קיימתי שיחה עם מנהל המחוז של חברת    .לא נרדמנו. יש פגישה .ישיבה בנושא הזה

 16 אצלי במשרד כדי לדעת מה קורה. למה לא מחברים. כמה  של חברת חשמל חשמל. מנהל המחוז 

 17 צריך. אמרתי לו אני צריך לפחות מאה מתקנים כאלה ברחבי העיר. לא פשוט הסיפור כי צריך כאן  

 18   ,גיא ,אבל אפשר לעשות אותו. יחד עם זאת ,לתת עוצמה של חשמל וכו'. סיפור לא פשוט  ,להזין

 19   ,לא מעוניין ואני אומר לכם גם יותר מזה , ואני חוזר לישיבה הקודמת. אני אומר לך שאני לא רוצה

 20 הוא לא עושה את   ,דברים אחריםעל גם התובע  העירוני שאני יכול לחלוק עליו על דברים כאלה או 

 21 אבל כשהמחלקה המשפטית מוציאה את הוראות החוק   ,זה כדי לעשות דו"חות ולקבל כסף

 22 הגיד  אמוד, לברורות שלא ניתן לעשות את הדבר הזה ואי אפשר עכשיו לבוא ול ןוהוראות החוק ה

 23 הוא מלמטה. פונים אלי תאמין  ה  ,למעלה  , ההוא מטרכבל מטר, את החוטאת הההוא הוציא  ,רגע

 24 דבר הזה ואני מתייסר עם העובדה שאנשים מקבלים דו"ח על הדבר  עם הכל יום פונים אלי  ,לי

 25 אם חס ושלום מקרה אחד של התחשמלות יהיה או  שצריך להבין , אתה אבל אני רוצה לומר ,הזה

 26 אני אומר לך אני לא לוקח על אחריותי. רגע. שנייה.   ,של נפילה מהכבלאומלל מקרה אחד 

 27 עשינו מדיניות אכיפה.  עו"ד עידן למדן:

 28 תאמין לי כולם יכולים  אם יהיו אלף מתקנים לחיבור במרחבים הציבוריים,  מר גיא קלנר:

 29 להתחבר תוך שעה.  

 30 

 31 
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 1 . אני פועל. אני פועל על זה. אתה לא יכול להתעלם  לך אבל אין ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 2 , אנחנו חוזרים עוד פעם לאותו דיון. אתה לא יכול להתעלם להתעלם,  סליחה. אתה לא יכול  ,כרגע

 3 חלילה.   .אני לא מתעלם מר גיא קלנר:

 4 רגע, שניה.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 5 בגלל זה אמרנו בתקינה מסוימת. הרי גם העמודי חשמל,   מר גיא קלנר:

 6 . אנחנו לא בוויכוח ,גיא ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 7 הקיימים היום יכולים תיאורטית לחשמל. הציבוריים.  מר גיא קלנר:

 8 סליחה, אנחנו לא בויכוח.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 9 אז תהיה תקינה גם לפרטי.  מר גיא קלנר:

 10   ?מי קובע את התקינהסליחה.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 11   חברת חשמל. מר גיא קלנר:

 12 לא ניתן לעשות  שכרגע הוראות החוק הן ברורות  ,יופי.חברים :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13 את זה. זאת עבירה וזה מסכן חיים. זה הוראות החוק. זה לא המצאה של עורך דין בלום ולא  

 14 יושבים יחד עם  אנחנו ממש לא. זה המצב. אני אומר לכם עוד יומיים לא. המצאה של גייגר.  

 15 את הנושא ויחד עם חברת חשמל כדי למצוא   סדיריחד עם היועצים שמנסים לה ,החברה הכלכלית

 16 פתרון לנושא הזה.  

 17 רציתי להגיד משהו קטן. יש לנו יתרון, קודם כל זו הצעה מצוינת ואנחנו   עו"ד גייל שורש:

 18 לכן שווה  ו ,חברת שרונים יש לה ידע ומומחיות בדיוק בתחום הזהתומכות בה. יש לנו יתרון בעיר, 

 19   ת אפקון, כאלה,הקימה את חברשכבר מומחיות של שרונים בלהשתמש בידע ו

 20 יש להם יועץ מדהים. מדהים. רימונים.    ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 21 באמת לרוץ קדימה עם היועץ של  ויש לנו הזדמנות רימונים. סליחה, רימונים.  עו"ד גייל שורש:

 22  . נצבר אצלם ידע ש והרימונים 

 23 של הדבר הזה ואני מבקש ממך  קצת הסטה אני רק מבקש דבר אחד. אני קולט שיש  מר גיא קלנר:

 24   .כמה שרוציםלא משנה, על הכיפק.  ,עוד מאה תחנות  שלא להסיט את זה. אני מבין רוצים לפרוש

 25   וביללא תבסוף  כמה שיותר ייטב. אני מבקש שכן נקדיש מחשבה גם אם זה מסגרת פעולה ש

 26 נתמודד רגע עם יכולת  אם אמר. שגם  אהדמה שזה לפתרון. אני חושב שכן אפשר להגיע לפתרון. 

 27   זה לא סותר.  כל דבר בעולם עובר תקינה. גם במושבי נסיעה של ילדים. ,תקינהויצירת רגולציה 

 28 עושים עבודת מטה עכשיו על הנושא הזה.  אנחנו יושבים, אנחנו  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 29 עמדות ציבוריות.    100עוד  ילך רק ל  , שזה לאלאבסדר.  מר גיא קלנר:

 30 לא. אני מדבר על עבודת מטה.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 31 אנחנו לא, רגע,   שיעשו אותםכי עד  1,000עמדות לא יספיקו, גם לא   100איציק,    בלייר: אהדמר 
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 1 לדבר הזה.צריכים לחשוב בצורה קצת מעבר   שניה. אנחנו

 2 שהוא תותח על. אנחנו   ,תאמין לי ,ני מבין עברית ויש יועץאאבל  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 3 עליו על זה כדי למצוא את הפתרון. לא רק לשים עמדות. אנחנו על זה.  

 4 אז אני אומר אנחנו צריכים לחשוב לא במשקפיים שהיום כולם רואים את זה,   בלייר: אהדמר 

 5 לחשוב קצת מעבר לזה.  

 6  , אהדאבל  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 7  על אנשים בעלי מוגבלות.  , לחשוב על הולכי הרגלהבעיה עכשיו להתחיל  עו"ד עידן למדן:

 8 לא לזרוק כבלים ברחוב.   מר גיא קלנר:

 9 הוא יהיה    התקניאני לא מדבר על אלתורים. אני מדבר שאת אותו המתקן   בלייר: אהדמר 

 10  ?בסדר .תקנים מעשרים   תאני מאשרהוא יבוא לוועדה והיא תגיד ברח' הגפן  .  במימון האזרח

 11 תאשר לו מתקן תקני. רוצה לשים מתקן לפני הבית שלי. הועדה אני יבוא ויגיד אזרח ה

 12 הבנו את העניין. יושבים על זה ביום שני. בעוד יומיים. ברור.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 13 מה רצית לשאול?   ,קדימהיהיה דיון מקצועי על הדבר הזה. 

 14 לסדר שהקראת זו הקודמת? זו אותה,   ההצעהיא, ג :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 15 לא הצבענו. בה. לא דנו ולא דנו כן, אבל אז  מר גיא קלנר:

 16 היא לא מופיעה פה.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 17 , היא אמורה להיות. מיכה ,לא מר גיא קלנר:

 18 מה ההצעה, גיא?  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 19     )מדברים ביחד(

 20 עבודת מטה.  עו"ד עידן למדן:

 21  אני מעביר את זה. בדיוק   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 22 תעביר את זה.  מר גיא קלנר:

 23   .  אהד ,חברים ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 24 כי זה   ,בחינותהרבה איזונים ובנושא הזה צריך לעשות הרבה איזונים ובלמים.   עו"ד עידן למדן:

 25 ולראיה כל הדברים   .לא רק מבחינת מתקן  ,משליך על עוד הרבה מאוד שימושים במרחב הציבורי

 26 על   ,שכתבתם על המחסומים שהוצבו במקומות אחרים. זה מסכן ומפריע. הדבר הזה דורש טיפול

 27 לא משהו  זה לבטח אבל  .זה שצריך לחפש עוד פתרונות מעבר למתקנים הציבוריים זה דבר חיובי

 28 שיכול לבוא למועצה הבאה.  

 29 עדכן. א אני לא מוריד את זה מסדר היום. אני  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 30 )מדברים ביחד( 

 31 לא מוריד את זה מסדר היום.  אני הבנו.  ,די ראש העיר:-מר איציק רוכברגר
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 1 אפשר להצביע על זה.   מר גיא קלנר:

 2   אין בעיה.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 3 . אתה צריך לדעת את הכמויות.  יאנשים שאין להם חשמלאגב יש  עו"ד עידן למדן:

 4 כפי שאמרתי כולנו פה   ?מי בעד להעביר את זה לטיפול ,חברים ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 5  תודה רבה.   .אחד

 6 בחינת החלופות ואני אשב עליה גם כן.  לפרח    בראשותל צוות של  מעבירים לטיפול  מר גיא קלנר:

 7   דרג מקצועי. צוות מקצועי.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 8 

  , א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של חברי המועצה 27הצעה לסדר היום לפי סעיף . 9

 .גיא קלנר וסיון שמרי דהן , בנושא הסדרת טעינת הרכבים החשמליים בהטענה פרטית    

 החלטה:      

 להעביר את זה לטיפול  לצוות מקצועי בראשות בעד  פה אחדכל חברי המועצה  הצביעו     

  מנכ"לית העירייה. ,פרח מלך    

 9 

 10 חזק. הצעה לסדר   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 11 

 א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של חברי סיעת   27הצעה לסדר לפי סעיף . 10

 "באה בטוב" בנושא הנחה בארנונה למשרתי מלחמת חרבות ברזל שהכנסתם נמוכה      

 

 12 

 13 א' לתוספת השניה לפקודת העיריות   27הצעה לסדר לפי סעיף  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 14 של חברי סיעת "באה בטוב" בנושא הנחה בארנונה למשרתי מלחמת חרבות ברזל שהכנסתם  

 15 נמוכה. בבקשה.  

 16 הנחה בארנונה למשרתי מלחמת  הנדון: הצעה לסדר לפי סעיף וכו',  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 17 או כאלו המתגוררים בנכס  מחזיקים בנכס וחרבות ברזל שהכנסתם נמוכה. רקע. תושבים רבים  

 18 כללית במידה ועומדים בתנאים המפורטים  הארנונה  הסכום דמי  מ בעיר זכאים לקבל הנחות 

 19 א' זכאים מחזיקי נכסים שהכנסתם   8לפי תקנה  .בתקנות הסדרים במשק המדינה הנחה מארנונה

 20   כידמי ארנונה. סעיף משנה ב' של אותה תקנה מגדיר בנמוכה על פי המוגדר בחוק לקבל  הנחת 

 21 ילד במשפחת  של לרבות   ,אלה המתגוררים איתושל מחזיק בנכס והברוטו של היא הכנסה הכנסה  

 22 הכנסה שהוא לרבות תשלומים שהמוסד לביטוח לאומי משלם להם. כפי שידוע   . מכל מקוראומנה

 23 מלחמה ועל  המילואים משולמים על ידי המוסד לביטוח לאומי ובשל משך תקופת  התגמולי משרתי  
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 1 הנחה בארנונה,  של תקנות הסדרים במשק המדינה  ב' 2.8 הכנסה ברוטו המופיע בסעיףמבחן הפי 

 2 , מקרה היוצר עוולה ופגיעה גדולה  ארנונהמדמי הלהנחה עלולים מחזיקי הנכס לאבד זכאות 

 3 באוכלוסיה שמחד הכנסתם לא באמת השתנתה ומאידך שירתו את המדינה וזכויותיהם נשללות  

 4 בעקבות עתירה של סיעת התעוררות ירושלים תיקן שר הפנים את התקנה והוציא הוראת   מהם. 

 5 מועצה רשאית להחליט  ברישא, פסקת משנה ב' בהגדרת הכנסה בשעה הקובעת כי על אף האמור 

 6 לאומי לא יבואו בחשבון בהכנסה ברוטו של  הביטוח הא' לחוק  271סעיף כמשמעותם ב תגמולים ש

 7 ארנונה לפי תקנה זו לשנת  באלה המתגוררים איתו במסגרת החישוב בהנחה של המחזיק בנכס ו

 8 הרשות יכולה להחליט כי תגמולי המילואים לא יחשבו כחלק מהכנסות   . קרי2025או לשנת  2024

 9 כל כך הרבה   קריבהאוכלוסייה שההם ברוטו של מחזיקים בנכס. משרתי ומשרתות המילואים  

 10 וכמועצת עיר  כחברה   .שהכנסתם נמוכה ואחרונה והם קורסים תחת הנטל ובעיקר אלהשנה ב

 11 בכל האמצעים העומדים לרשותנו בשעה קשה זו.  להם לסייע , להוקיר ויעדאנחנו צריכים להצ

 12 תגמולי המילואים המשולמים בעד  תפעיל את סמכותה ותחליט  כי   להלן ההצעה. מועצת העיר 

 13 לחוק ביטוח לאומי לא יבואו בחשבון בהכנסה   271ביצוע שירות מילואים כפי שמופיע בסעיף 

 14 מבחן  במסגרת חישוב הנחה בארנונה לפי בו אלה  המתגוררים ושל מחזיק  בנכס הברוטו של  

 15 העירייה תשיב את דמי ההנחה לאלו   .2025או לשנת  2024לתקנות לשנת  8א  2 תקנה הכנסה לפי  

 16 חלק מהכנסת  כם המילואי תגמולי נשללה בשל חישוב העומדים בתנאים לקבלת הנחה שזכאותם  

 17 .  2024ברוטו לשנת 

 18 שהוא עורך   יןהתשובה שקיבלתי מעורך דין חייק אני אלך מסוף   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 19 ככל וקיים איש   .אני אגיד את הסוףו . דין שמלווה אותנו בכל הנושא של חיובים וארנונה וכו'ה

 20 מילואים או תושב אשר מאבד או איבד את זכאותו להנחה על פי מבחן ההכנסה בשל הימצאותו  

 21 פתוחה בפניו הדלת לקבלת הנחה   ,במילואים או כתוצאה מקשיים כלכליים בעקבות המלחמה

 22 מה שאני רוצה כן לאמץ בהצעה שלך   כי יש סדר לדבר.  על ידי ועדת הנחות 70%בשיעור של עד 

 23 שאנחנו נפרסם את המידע הזה לכל אחד מהם. נוציא הודעה   ,ואני לא מוריד אותה מסדר היום

 24 מסודרת.  

 25 צריך להצביע על זה. :דן רוקמר 

 26 מה? ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 27 צריכים להצביע על זה כי זה החלטת מועצה.  דן רוק:מר 

 28 , הכל בסדר. אמרתי אני לא מוריד. אתה ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 29 אנחנו בכוננות. גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 30 אין לך רוב להוריד היום, אבל לא משנה.   דן רוק:מר 

 31 מה? ראש העיר:-מר איציק רוכברגר
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 1 אין רוב היום להוריד.   :דן רוקמר 

 2 לא יודע אם יש לי רוב או אין לי רוב.  אתה  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 3 בוא נספור.  דן רוק:מר 

 4 אני בעד זה. הכל בסדר. אני אומר   ?אתה רוצה לריב איתי ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 5 שכל   :לכולם. שאומרת ככה  ,שאנחנו נוציא הודעה מסודרת מטעם הרשות לתושבי רמת השרון

 6 תושב ואיש מילואים אשר איבד את זכאותו להנחה על פי מבחן הכנסה בשל הימצאותו במילואים  

 7   , לא רק זה,אני עוד מרחיב את זה ,או כתוצאה מקשיים כלכליים שנגרמו לו בעקבות המלחמה

 8 ההצעה.  אתעל ידי ועדת הנחות. ז 70%פתוחה בפניו הדלת לקבלת הנחה בשיעור של עד  

 9 מי שהיה זכאי יקבל רטרו?  2024-גם ב גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 10 אני לא יודע. אני אשאל.  , שנייה ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 11 יש הוראה של שר הפנים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 12 אם הוראת השעה חלה על רטרו אז יהיה  חבר'ה, אני אשאל.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 13 נעשה את הכל לפי זה. מי בעד? תודה רבה.   .רטרו

 14 

 א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של חברי סיעת   27הצעה לסדר לפי סעיף . 10

 "באה בטוב" בנושא הנחה בארנונה למשרתי מלחמת חרבות ברזל שהכנסתם נמוכה      

 החלטה:  

שכל תושב ואיש מילואים אשר איבד את זכאותו  פה אחד בעדכל חברי המועצה הצביעו 

להנחה על פי מבחן הכנסה בשל הימצאותו במילואים או כתוצאה מקשיים כלכליים שנגרמו 

על ידי ועדת  70%פתוחה בפניו הדלת לקבלת הנחה בשיעור של עד  ,לו בעקבות המלחמה

 הנחות אם הוראת השעה חלה על רטרו אז יהיה רטרו

 

 15 

 16 חברים עכשיו הצעה שלי.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 17 

 18 

 19 

 20 

 21 

 22 
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 1 )מדברים ביחד( 

 2 אנחנו הרשות השניה שאישרה את זה  דן רוק:מר 

 3 אבל לא משנה. אני יושב ראש הוועדה ואני מאוד רוצה   ,לא הבנתי מה אישרנומר יעקב קורצקי: 

 4 גם אם הוא הרוויח מאה   ,מוכיח שיש לו ירידה בהכנסותמי שיש לזה כללים מאוד ברורים.  .לאשר

 5 אפילו שמונים אלף שקל.  ,אלף שקל בחודש ועכשיו בגלל המלחמה הוא הרוויח רק שבעים

 6   אז זו לא ההצעה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 7 בגין המילואים, לא להחשיב   מענקיםה: מה שמדברים זה על הכנסה שמקבלים ממר אפרים אסף

 8 לא יגיע לוועדה.  גם יכול להיות ש אותם בתוך הזה.

 9 זה גם יכול להיות בלי ועדה.  מר יעקב קורצקי: 

 10 .הכל בסדר .אנחנו פותחים דיון. אמרנו במפורש את הדברים ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 11 הם קיבלו את הזכות להגיש וזה יפורסם  עו"ד עידן למדן:

 12  גם חיובי אתה מדבר הם יבינו. אתה רואה. רגע.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 13 אני תיקנתי נהיה בלגן.   עו"ד עידן למדן:

 14 רציתי לפרגן  דן רוק:מר 

 15 כמו שאמר גיא   .אתה מעלה פה הצעה לסדר ,תראה אדוני ,מה שרציתי להגיד עו"ד גייל שורש:

 16 כל החלטה  את הסמכות לקדם יש לך . אילוץקודם הסיפור של הצעות לסדר הוא איזה שהוא 

 17 אלא אם כן החוק מחייב אותך להביא למועצה או לעדכן אותה.  בנושא שאתה רוצה בהחלטה, 

 18   ,אנחנו לעומת זאת כל דבר שרוצים לקדם זה רק דרך הצעה לסדר במועצה. ולכן אני פונה אליך

 19 ולא פעם אחת באת   הממש לא נכון. ממש לא נכון. אם היית בא ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 20 וביקשת ואני קידמתי דברים. 

 21   .אה במובן הזה עו"ד גייל שורש:

 22 כן.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 23 אתה  כשאני רק אומרת ש מקודמים פה דברים. מעת לעת אחד, צודק. או קי.  עו"ד גייל שורש:

 24  הצעה לסדר.  "תופס" מקום של 

 25 תופס מקום.   , הואלא במירכאות  מר גיא קלנר:

 26 האילוץ היא נמוכה  תופס מקום של הצעה לסדר. מבחינתנו היכולת לקדם את  עו"ד גייל שורש:

  א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של ראש העירייה 27הצעה לסדר לפי סעיף . 11

 מר איציק רוכברגר , על סגירת נקודת המשטרה ברח' טרומפלדור והפיכת המתחם        

 למתחם פיקוח וביטחון כולל מערך מתנדבים       
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 1 לא כהצעה לסדר.   שלך, אותו דבריותר. ולכן את 

 2 שאני   הצעה לסדראפשר? תקשיבו. ה  הצעה לסדר , התראו .אוקי ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 3 המתחם למתחם פיקוח    הפיכתמעלה אותה לגבי סגירת נקודת המשטרה ברחוב טרומפלדור ו

 4   , אבלזה יכולה להיות החלטה שלי חד משמעית ,את צודקת ,וביטחון כולל של מערך המתנדבים

 5 הצעה לסדר הזאת נתמכת למעשה  האני בכוונה  הבאתי אותה כהצעה לסדר ואני אגיד גם למה. 

 6 מהצעה ומקריאה של גיא קלנר בישיבה הקודמת אם אני לא טועה בכל העניין הזה של שימוש  

 7 מהטעמים   ת העירבכוונה אני מביא אותה למועצאני משטרה ותשובה שאני עניתי בזמנו והבמבנה 

 8 אפגע בביטחון הכללי של היישוב. אבל אני  אני הבאים. אחד, אני לא רוצה לפרט כל פרט שמא 

 9 אם אתם זוכרים בישיבה הקודמת אני אמרתי שנפגשתי עם מפכ"ל   ,רוצה לומר כמה דברים. תראו

 10  הוא נתן הוראה לעוזר שלו לקבוע פגישה. מאז אנחנו מתקשרים כמה פעמים למשרדו המשטרה 

 11 לקיר. כולל שיחות פרונטליות של תאיר עם  הלשכה שלו. שום דבר. אין  ללמפה, מדברים  ,אליהם

 12 בקדנציה אז שעוד אני כיהנתי   2013משנת  ,תקשיב , אמרתימענה. הבעיה ואני אמרתי לו את זה

 13 מאז   ,מחסנים זה נקרא אנחנו נמצאים במקום שלוש. מקום שלושהשנמצאת מבחינת  רמת השרון 

 14 שיטור עירוני.   ,לא התקדמנו אפילו סנטימטר. כלומר הכוונה להקמה של שיטור עירוני. לא משולב

 15 יפה.  

 16 מה שדיברנו בוועדת בטחון.  :מר אהד בלייר

 17 ואני לחצתי את מפקד המרחב שבינתיים נהיה   ,והמשטרה ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 18   ,וניידת 4התפשרנו איתו אז שהתחנה תהיה פתוחה עד השעה  ,מפקד מחוז חוף לפתוח את התחנה

 19 זה כל הזמן בשאלות והתעקשת האם ניידת או כמה ניידות מסתובבות פה  בבדיוק אתה התמקדת 

 20 ואני חוזר עכשיו דווקא לאמירות   ,יופי. אז אני רוצה לומר לכם כמה ולמה. נכון? ,איך  ,מתי ,בעיר

 21 אני לא אשב בחיבוק ידיים. אני   ,עם כל הכבוד לו  ,של גיא אז. מאחר שאין תשובה מלשכת המפכ"ל

 22 אנחנו   ,אני אתן לכם סתם דוגמא. היו שוטרים,רוצה שמערך הביטחון בעיר יעלה. אתמול למשל 

 23 שלנו של שיטור משולב   חבר'ה הנערכנו יחד עם   ,נערכנו מיום שישי אגב למצב של ההפגנה שהייתה

 24 אין הרבה אנשים אבל   ,הרעששהגיעו לשם וקיבלתי דיווחים נערכנו למצב. עם הפיקוח העירוני. 

 25 רעש מחריש אוזניים והם לא עשו כלום. הם עמדו ככה לא עשו שום דבר. אין סמכות לפקחים שלנו  

 26 אחריות. עכשיו עם  להם לעשות את זה כי יש משטרה. האירוע הוא באחריות המשטרה. לא היה 

 27 ואני אומר לכם עוד פעם אני מאמין   ,כל הכבוד לתחנת המשטרה כפי שהיא עובדת כרגע אנחנו 

 28 אבל שיתוף פעולה מהמשטרה לאור זה   ,בעבודת המשטרה ואני רוצה שיתוף פעולה מהמשטרה

 29 שאומרים שיקבעו.  כשלא קובעים פגישה כש אינטליגנציה  שלנו ב  ,שאני מרגיש שמזלזלים בנו

 30 סיירים וכו'.   , אנחנו נמשיך לקבל את השירות מהם מהמשטרה ככל שיש את השירות של המשטרה

 31 ודיע למפכ"ל המשטרה  אאני תאשרו שעד אז אני מחר בבוקר מבקש מכם ש .ממאה או מהרצלייה
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 1 לא   ,24/7לערוך סיור על מנת שהתחנה תעבוד  ,בכתב מסודר שיש להם שלושים יום לקבוע פגישה

 2 לא רציתי לכתוב את  ,אני אומר ,לא ארבע שעות. לא עד ארבע או עד חמש. רגע  ,שלוש שעות

 3 וציא מחר  אהצעה תכלול את זה שאני ה אני אומר לכם את זה פה. אני מבקש ש ,הדברים האלה

 4 אם תוך   ו  בו אני דורש מהמשטרה לקיים את הסיור ונתחייב לתת לנו את השיטור העירונישכתב מ

 5 אני מוציא להם מכתב להיערך למצב שאנחנו לוקחים את המבנה הזה    ,הם לא יעשו את זה 30

 6 שיטור משולב וכל   ,פיקוח עירוני ,מתנדבים ,שיטור ,והופכים אותו למרכז של פעילות התנדבותית

 7 כל מה שיש.   ,מה שיש. סיירת הורים

 8 לא  הראשון שהעלית זה אני רוצה לחלק את זה לשתיים. בגלל שאת  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 9 לגבי  ושזה יפעל. צריך לדרוש את הדבר הזה מיידית   , שאני חושבת כמוך ,היה בהצעה הכתובה

 10 , הנושא השני אני חושבת שהוא נושא רחב יותר

 11 מה זה השני?  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 12 אני  מה זה הופך להיות אם הם לא עומדים בשלושים יום האלה. של  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 13 חלק חשבו אחרת. אני חושבת שאם יש נכס   ,חלק חשבו ככה ,דיברנו על זה בפעם שעברהחושבת ש

 14 אנחנו צריכים לקיים עליו דיון בנושא של כל הצרכים  ,או אזור חום שאנחנו מקצים למשהו

 15 ולא לעשות    .ואז לקחת החלטה ,מתרבות, דרך השבט של הצופים ועד ביטחון .העירוניים שיש לנו

 16 ונגבה אותך  נצביע ונחליט  על זה שלב ראשון אני בעדו. אני בעד ש , זאת אומרתעכשיו איזה שהוא

 17 השלב השני לדעתי הוא שלב אחר לגמרי. אני חושבת שאנחנו צריכים להפריד בין   .עניין הזהב

 18 הדברים.  

 19   .לנו להגיע למצב שהתחנה הזאת נסגרת אסוראני חושב ש   בלייר: אהדמר 

 20 אבל מותר לה להגיד.   .אני ביקשתי ביטחון ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 21   לא אמרתי שלא יהיה בטחון. אמרתי רק לקיים דיון. גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 22 אם לא נעשה את זה ביטחון נטו אני אתנגד. רק ביטחון. צופים עם כל הכבוד  מר יעקב קורצקי: 

 23 צריכים למצוא להם מקום.  

 24 ואסור לנו   הזה זה להקל על המשטרההמבנה  לקחת מהם את  שאני חושב   בלייר: אהדמר 

 25 יעבירו את  הם  שיסגרו אותה שם ו ,אם רוצים לקחת יש את עמדת משטרה במורשה .להגיע לזה

 26 לא כל כך רחוק. שזה הנקודה 

 27   זה שיטור קהילתי כזה.   ,שם זה כלום ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 28 יכול להיות שתכניס לשם את השיטור הקהילתי למבנה הזה. תיתן להם  עו"ד עידן למדן:

 29 שירותים יותר ראויים.  

 30 

 31 
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 1 הם מאוד ישמחו   .מקלים עליהםלוקחים את המבנה הזה אנחנו אנחנו ברגע ש  בלייר: אהדמר 

 2 ולהעצים אותה זה להגיד להם חבר'ה    ,לצמצם את השהיה פה. אנחנו רוצים רק להעצים אותה

 3 לעבוד מפה. תעבור מחלקה מתחנת גלילות שמחלקת התנועה שלהם שלפה בואו תעבירו 

 4 יש להם מצוקה.   עו"ד גייל שורש:

 5 ברור.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 6 ,לדון עםאפילו ראש עיר הוא לא מקבל את האופציה   .בסדרמר יעקב קורצקי: 

 7  אין בעיה, אנחנו מגבים אותו בזה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 8 הם לא קיימו איתי.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 9 אנחנו מכניסים לעצמנו   סנקציה של לקחת להם את המבנהאבל אני אומר ה  בלייר: אהדמר 

 10   גול עצמי. 

 11 אתה לא מכניס גול עצמי.   עו"ד עידן למדן:

 12 רק רוצה משפט אחד. אני  הכל בסדר. אני   ,מותר לך לחשוב ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 13 אתה גם היית בבוקר. להכין   ,הנחיתי הבוקר את קובי אלפסי מנהל אגף הביטחון להכין תוכנית

 14 תוכנית מסודרת שמאגדת את כל המשאבים ואת כל הכוחות שיש לנו כאן כדי שנוכל לפעול מתוך  

 15  המבנה במידה ונאלץ לסגור את התחנה.  

 16 אני  אחד, אמר וקרן ומה שאתה מציע.  אהדגם למה שרגע אני רוצה להתייחס  מר גיא קלנר:

 17 מתחבר למה שאתה אומר במובן של כאילו אם האינטרס   ,אומר בואו לא נעבוד על עצמנו. זה נכון

 18 או קי.    lets face itזה מקל עליהם. אבל מצד שני אם הם לא באים אז אותם לפה   עבירלההוא 

 19   ההם לא משטרה פרס .יש לנו יכולות נוספות ,יש לנו צרכי עיר ,אם הם לא באים עומד פה מבנה

 20 לייצר את המנוע של  גם אין לנו אכסניה עבורן. ואכסניה אמורה    ,אבל יש לנו יכולות נוספות

 21 נשחק עם עצמנו בנדמה לי. אם הם לא רוצים לבוא כרגע או בזמן הקרוב או בכלל   והפעילות ובוא 

 22 תודעתית ותפעולית וניהולית ונפעיל אותו. נפעיל    ,בוא ניקח את המקום הזה לא רק פיזית ,לא

 23 אותו כמו שצריך כי העיר הזו משוועת לעוד יכולות ביטחון אזרחיות, מקצועיות, כאלה שנשכור  

 24 מה שסיפרתי לכם אז  כבר  ולכן  .מתנדבים כמובן וצריך לעשות את זה  ,לא משנה כרגע מה ,מבחוץ

 25 נסענו למשטרה עם יעקב    ,קצה הקדנציה הקודמת עמדנו על זה שאם הם לא מפעילים את זהב

 26 הם  . , הם פתחונכנס איציק ,סמוך לבחירותמאוד בקודם כל זה היה  .ודוברת. נסענו למשטרה

 27 . 24/7-הם פתחו, רק לא פתחו לקיבלו אותנו הם פתחו.   אלש יומיים אחרי הפגישה 

 28 פתחו, היית צריך לצלצל בפעמון,  מה פתחו?  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 29   מדברים יחד.

 30 ברור וכזה שמכיר במציאות.   ,אני חושב שהאלמנט הזה חייב להיות נחושתיים, ש מר גיא קלנר:

 31 נצטרך להתמודד עם  שלהם ואנחנו אין מה לעשות. אם זה יוביל לזה שהם ייקחו את הדברים 
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 1 גלילות אז  במקביל לו 100במקביל ל ,המציאות של אבטחה וסדר ביישוב באמצעות כלים נוספים

 2 הבית הזה הוא בית מבחינת תודעה    ,דבר שניזה דבר ראשון. זה מה שנעשה. אין מה לעשות. 

 3 עוד  הזה ניכנס לוויכוח   לא  ובוא , התחלנו להתווכח,אני קראתי לזה ,יישובית ועירונית הוא נקודת

 4 מרכז הפעלה   הוא בית ביטחון במובן שבו היישוב מזהה אותו כמקום ממנו יכול להיות ,פעם

 5   להכווין אליוקל ו  אפשר להפעיל אותו ואנשים ידעו להגיע אליו וקל לציין אותוולדברים שונים. 

 6 מבחינת היישוב הישן. מורשה, מרכז עיר מערבית, הוא יושב בנקודה   הוא די במרכז היישוב ו

 7 נכון להפעיל אותו בדרך הזו. אני איתך במובן של  יהיה מבחינה תפעולית  שגם מצוינת ואני חושב 

 8 העיר   ,בנקודה הזו אנחנו צריכיםאבל שבטח הצופים. אני חושב  ,המון צרכי ציבור חומים בעיריש 

 9 נסעתי חזרה עם אחמד שעושה פה עבודה    ,נווה גןלבדקה לדבר אתמול נסעתי במקרה  ,נמצאת

 10 חזרתי בניידת איתו. יש פה מצוקה עם    ,בדרךקצת דיברנו ו גנבים של מטורפת על הורדת חוליות 

 11 הוא אומר השוטר   .כתבתי את זה היום ,הוא אמר ליו המשטרה חבל על הזמן. היינו שם אתמול 

 12 סגן מפקד משטרת גלילות אומר לי אני לא מפזר את ההפגנה ולא מנתק את  ההגברה כי אין לי  

 13 הוא    .פשוט לא עשו את זההם  לא רצו להתעמת שם ולעשות את האכיפה.  שוטרים. אין לי שוטרים 

 14 לכן אני חושב שאנחנו צריכים  והבטיח  שיעשה זאת בפעם הבאה. יש פה מצוקה בהקשר הזה 

 15 אני הייתי הולך   ,נו בהקשר הזהימודעים למציאות ולייצר חלופות שהם ביד ,להיות  נחרצים

 16 הסיפור של בית   . עזבו רגע. זה לא משנה. שחררו את זה ,בית ביטחוןללמקום  פריורטי לדבר הזה  

 17 ,  צחקתי כמובןאו כל ניסוח  אחר שיקראו לזה, ביטחון לדעתי 

 18  אני נגד. אני מוריד את ההצעה מסדר היום  מר יעקב קורצקי:  

 19 לכן אני חושב שנכון יהיה במקרה הספציפי הזה כי זה צורך יישובי ראשון  ו מר גיא קלנר:

 20 לעשות את   יכול להיות שאפשר  ,אני לא אומר לקיים דיון  .צורך הזהלבמעלה לראות בזה קודם כל 

 21 .  זהכזה העברה כי בסוף צריכים מרכז הפעלה 

 22 אני חושבת  זאת אומרת ויכוח. לנו פה יש באמת אני לא חושבת ש גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 23 החלטות. אני חושבת  האני חושבת שאנחנו מדברים על תהליך קבלת   .מבינים את הצורך נו שכול

 24 באמת קו למשטרה וכו'. לגבי אחרי זה אני חושבת שמה  להעמיד מגבים את ראש העיר  נושאם כול

 25 שאתה אומר עכשיו הוא אחר ואני מתחברת אליו. אם נוכל לעשות אחרי זה דיון שמדבר על צרכי  

 26 אגב יש היום את האזור של אגף הפיקוח והביטחון   ,תעדף נושאים כאלה ואחריםמהעיר ובוודאי 

 27 לא יודעת.  ביטחון. בית  שהם יושבים שגם הוא 

 28   אז ישתחרר לך מקום אחר. שיטור קהילתי. זה הרציונל. עו"ד עידן למדן:

 29 יכול להיות שבדיון עם גורמי המקצוע יהיה לנכון להעביר דווקא לשם.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 30 החלטה עם גורמי מקצוע שצריכה  מאוד דווקא פה זה נשמע לי מאוד מקצועי ו .אני לא יודעת

 31   שנוכל להצביע, כדי בוא אולי תדייקשאני חושבת  אז אבל עם דיון ראוי.   ,להיעשות אולי ביחד
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 1 כולנו ביחד.

 2 רק על ההודעה הראשונה שלי. השני זה החלטה  כרגע להצביע  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 3 לא נקבל הודעה לגבי השירות וכו'   ,שנשב עם הנכסים. הודעה להודיע למפכ"ל המשטרה שאם תוך

 4 יום אנחנו סוגרים את    30כולל סיור מקצועי לדבר הזה תוך  ,צריכה לתת לנוששל המשטרה 

 5 בקשה. בהתחנה. שירות מלא. 

 6 אנחנו צריכים לשאול את עצמנו מה היא מטרת העל, לפני  אני חושבת שקודם   ד גייל שורש:"עו

 7 , לא  הביטחון ,אני חושבת שהגברת הביטחוןו .בפרטיםאו משטרה מבנה המטפלים בשאנחנו 

 8 בעיני מטרת העל ומהמטרה הזו צריך לגזור את התוכנית.   אתבעיר ז תחושהת הביטחון, הביטחון 

 9 לא עם המשטרה בלי שנייה להסתכל על  או משטרה  עם הכן  באיכשהו מתעסקים עם התחנה אנחנו 

 10 ביטחון כפי שקורא לו גיא תלוי בתוכנית. אנחנו  הכוללת. הסיפור של בית שבו יהיו בית התמונה ה

 11 יש לרמת השרון ,  תוכנית איזה צריכים לראות 

 12 נכון. אמרתי שהנחיתי לקבל. נכון.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 13 איים על  ונכאן אני מתחברת לקרן בעניין של האם היה  בהקשרי הביטחון. ו ד גייל שורש:"עו

 14 לחשוב אחר כך מה לעשות איתו כי הוא יהיה עוד בניין מהבניינים   , אזהבנייןניקח את המשטרה 

 15 על משטרת    "לאיים" באשר לשאלה האם  נכון עכשיו שאמורים לתת מענה לצרכים שונים בעיר. 

 16 גלילות.  

 17 אנחנו לא מאיימים על משטרת גלילות. אני רוצה לומר לך.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 18 אני חייב לומר אני מעריך את   ,אני מעריךו  אני חייב לתקן. אני מאוד אוהב את השוטרים , סליחה

 19 המשטרה. מעריך מאוד את השוטרים בגלילות. מחבק אותם. הם עושים עבודת קודש. הם 

 20 אותנו   ,נמצאים בסיטואציה שאין להם כוחות מספיק. אותי לא מעניין. אותי צריך לעניין דבר אחד

 21 אם דיברתי עם מפכ"ל המשטרה והוא הבטיח שהוא יגיע ואני לא  שצריך לעניין דבר אחד זה 

 22 אני לא הזמנתי אותו   .זה לא איום. אני רוצה פתרון ,עם כל הכבוד ,מצליח להגיע למצב שמשהו זז

 23 כדי שיראה אותי ויגיד 

 24 השאלה אם מפקד תחנת גלילות אמר לך אני רוצה אבל עוצר אותי  אבל  ד גייל שורש:"עו

 25 כי אתה מדבר מצד אחד על   .המפכ"ל

 26 מפקד משטרת גלילות עושים מאמצים על   ,אני לא רוצה ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 27 נקודה. אני חושב עם כל הכבוד    .אנושיים כדי לספק לנו את המקסימום שבמקסימום שבמקסימום

 28 עושה  הוא אני אומר לכם   ,באמת עושה עבודת קודששועם כל הרצון של מפקד משטרת גלילות 

 29 מלמעלה.  ןהנחיות הוה   שמלמעלההיא רמה הרמה  ,עבודת קודש יחד עם השוטרים שלו

 30  מה עם מפקד המחוז? ד גייל שורש:"עו

 31   ,את רוצה תלכי את למפקד המחוז. אני לא הולך. אני דיברתי ראש העיר:-מר איציק רוכברגר
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 1 רגע.

 2 אתה תלך לדבר.  אז ראש העיר נבחרת להיות אתה  אני לא רוצה. אדוני,  ד גייל שורש:"עו

 3 . אני עושה את זהאז  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 4 זו דעתי לפני   ,אמרת שלא היה. אני חושבת ,פגשת את המפכ"לאני רק אומרת   ד גייל שורש:"עו

 5 תוציא לנו את הערמונים מהאש,  ששאנחנו יוצאים בהצהרה כזאת שרק פגישה עם המפכ"ל היא זו 

 6 הייתי מנסה גם דרכים אחרות. 

 7 דיברתי עם מי שצריך. עשיתי את זה  ו דיברתי עם מפקד המרחב ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 8 עשיתי ודיברתי ואני מדבר כל הזמן. התמזל מזלי שפגשתי אותו בכלל    .בחודשים שהיינו ,בעבר

 9 אנחנו נקבע    ,הכל טוב ויפה  ,אמר לי אני מבין את המצוקה  .דיברנו ,בנסיבות של שבעה של טרנר

 10   וכל זה?  לא קורית הפגישה. נתחיל עוד פעם את השיחות .פגישה

 11 אנחנו יכולים להשלות את עצמנו הרבה מאוד. אין ספק שהמשרד לביטחון   עו"ד עידן למדן:

 12   ודאי שזהבואנחנו רואים עד כמה ביטחון פנים בכל הארץ הוא כושל והיחס שעומד בראשו הפנים ו

 13 יש נתונים. מגזר כל פרמטר. היה טוב יותר בכל פרמטר.  ב היה הרבה יותר טוב  )מדברים ביחד(

 14 , תאונות דרכים בכל פרמטר.  של נשים רציחותערבי, 

 15   התחנה הייתה סגורה בדיוק.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 16 לא מדברים על התחנה. עכשיו אנחנו יושבים מסתובבים סביב הדבר הזה   עו"ד עידן למדן:

 17 עדר שיטור עירוני תוך סגירת התחנה. אנחנו לא יכולים לעצום את העיניים  ילמעלה מעשור בה

 18  ,  לדברים האלה ובשנתיים האחרונות

 19  )מדברים ביחד( 

 20 הלכת יחד עם   למה הלכת אליהם שיפתחו את תחנת המשטרה אם אין בעיה? עו"ד עידן למדן:

 21 גיא כדי לפתוח את התחנה כי יש בעיה. יש בעיה בביטחון בעיר ומי שקובע זה לא מפקד גלילות  

 22 כל השוטרים מקדישים ימים ולילות בשביל הדבר  הזה.  ושעושה 

 23 )מדברים ביחד( 

 24 אז עכשיו תן לי לסיים. היות שחלף מספיק זמן שבו נתנו את הדברים להתנהל,   עו"ד עידן למדן:

 25 והקצאת המבנה הזה   .נגמר הזמן  ,, ההחלטה הזאת יש לה כרגע משמעות ואמירה זהווכו'  לקרות

 26 שיטור קהילתי ואת יחידת האופניים ואת  את האולי והצלה הבאמת למבנה של רכזת ביטחון ו

 27 ייתן באמת מענה הוליסטי לכולם במבנה אחד גם ישחרר מבנים אחרים. ולכן זה  והורים  הפיקוח 

 28 עומדים  כשהוא ייתן את ההרתעה   ,הוא בולט  ,במרכז , הואמבנה הזה נכוןאיום, הלא שאלה של 

 29 התאריך יעד יהיה והגיע הזמן  ו יכולים להיות מוזנקים לכל מקום. העבודה הזאת ו רכבים השם 

 30 הדברים האלה נעשו מספיק זמן.   ,לעשות אותו. יותר מידי זמן אמרנו אם ואילו ופנינו וביקשנו

 31 
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 1 אני חייב משהו להגיד. אנחנו עושים פה קצת בלבול ואני חושב עוד פעם על    בלייר: אהדמר 

 2 , יש לכולנו כוונה שתהיה פה נוכחות משטרתית גבוהה יותר. אנחנו עושים קצת בלבול.  הכוונה

 3 ,  ברמת השרון  24/7סיור אחד שנמצא קבוע לפחות בכוחו של מפקד התחנה להחליט שיש כל קודם 

 4 כפי שאמרנו בוועדת  . אבל יש לו למעט אם יש איזה אירוע דרמטי שברור שכל הניידות ילכו לשמה

 5 בהרצלייה. בהרצלייה.   ?הכוונה רק שוטרים. איפה כולםכחולות  ניידות כחולות.   4ביטחון. יש לו 

 6 ולא  בכוונה לא נכנס לפרטים  , רגע. אנילא רגע. רגע. אני מבקש ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 7 אני אומר לכם.  ,אני לא רוצה שישתמשו בדברים האלה. חבר'ה ,האלהנכנסתי לפרטים 

 8 יש הבדל בין שיטור עירוני לשיטור משולב ואנחנו  בסדר, אני נזהר בדבריי.    בלייר: אהדמר 

 9 מול   כן יכולים להגדיל את הכמות וזה בניהול שלנועוד הרבה שנים ואת זה אנחנו בסיפור שכרגע 

 10 פה את הנוכחות  המחוז. יש לנו את היכולת מול התחנה להגדיל מול לא  ו המרחב לא מול . התחנה

 11   אם בנושא של סיורים.   ,ולם. אם בנושא של שיטור משולבהמשטרתית מ 

 12 אם ירצו יבואו.   עו"ד עידן למדן:

 13     .מה זה ירצו? אנחנו צריכים לדרוש את זה :גב' קרן ברנדס מקסימוב 

 14 דורשים את זה וזה לא קורה.  עו"ד עידן למדן:

 15 הייתה הבטחה כזאת לפני שנתיים והם לא קיימו.  גב' קרן ברנדס מקסימוב: 

 16 לא מקיימים.  עו"ד עידן למדן:

 17 . אני מבקש הצעה הראשונההאני מבקש להצביע על  אני מבקש. ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 18 ראשון של הודעה על סגירת נקודת המשטרה ברחוב טרומפלדור במידה ולא  החלק  ה  להצביע על 

 19 יום הודעה על שינויים שאנחנו דורשים אותם שתואמו גם עם פגישה עם מפכ"ל    30תוך בנקבל 

 20 תודה רבה טוב.   .המשטרה. זה הנקודה. אני יוציא להם הודעה מחר. זהו. מי בעד? פה אחד

 21 

  א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של ראש העירייה 27הצעה לסדר לפי סעיף . 11

 מר איציק רוכברגר , על סגירת נקודת המשטרה ברח' טרומפלדור והפיכת המתחם        

 למתחם פיקוח וביטחון כולל מערך מתנדבים       

 החלטה:

 הודעה על סגירת נקודת המשטרה ברחוב טרומפלדור  פה אחד בעדכל חברי המועצה הצביעו 

 יום הודעה על שינויים שאנחנו דורשים אותם שתואמו גם עם פגישה עם   30במידה ולא נקבל תוך 

 מפכ"ל המשטרה 

 

 22 

 23 
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 1 

   ,א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של ראש העירייה 27הצעה לסדר לפי סעיף . 12

 מר איציק רוכברגר , לקריאת בית בנימיני כבית ראשונים      

 

 2 

 3 קודם מאמרת את זה נושק למה ש ,גיילחבר'ה, הנושא הבא,  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 4 נראה כאילו שאני משתמש בסעיף  זה ואתה יכול במסגרת סמכותך ואת השניים וזה  שאני מנצל 

 5 אבל אני אגיד גם למה אני מעלה את זה כהצעה לסדר.  ,הזה

 6 על מה מדובר?  עו"ד גייל שורש:

 7 על בית בנימיני. בית בנימיני שנמצא פה ממש מעבר לכביש יצאו   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 8 בית היסטורי   ,צבי בנימיני ,בקול ששון לבניה מחדש של הבית של מי שהיה ראש המועצה דאז

 9 עובר הליך של שיפוץ ושמירת האופי של הבניין. ממש אחד לאחד במסגרת של שימור ועושים  הוא  ו

 10 כרגע הרחבה על מנת לעשות שם מקום שיהיה סוג של בית הראשונים. סוג של מוזיאון שיקדיש  

 11 את כל הפעילות שלו להיסטוריה של רמת השרון. אני שאלתי את אדריכלית העיר ממש לפני כמה  

 12 נקבע שהוא יהיה סוג של    ,היא אומרת לי הבניין הזה יהיה מה קורה עם הבניין? ,חודשים תגידי לי

 13 מי החליט על הדבר הזה? היא אומרת  וככה זה נאמר. אני אומר לה  . מוזיאון כמו בית הראשונים

 14 עכשיו  לי זה הסמכות שלך להחליט על הדבר  הזה. אמרתי מה פתאום אני צריך להחליט על זה? 

 15 את כל ההכנות לדבר הזה   ,עשינו את כל הבדיקות. הם עושים את כל ההתאמות, את כל העבודות

 16 ,  ואני צריך

 17 גרובר לא החליט על זה?  מר גיא קלנר:

 18 הראשונים. על הבניין פה.   החליט לגבי לא .לא  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 19  השם של המקום?רגע איציק, אתה מדבר על התוכן של הבניה או של  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 20 על השם של המקום.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 21  ?מותלמה לא בוועדת שאבל  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 22 . בדיוק. כי אני צריך להתקדם עם התוכן של הדברים ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 23 ואתה לא רוצה שזה יעמוד בתור שם כאילו בוועדת שמות.  :עו"ד גייל שורש

 24 ועדת שמות ואני רוצה לבקש אתכם כמועצה  בזה ייקח זמן  ,לא ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 25 אז אני רוצה להקדים את זה ואני אסביר גם למה. אנחנו אמורים    ,נכון)מדברים ביחד(  ,להיות

 26 כשאין שם למקום אתה אומר לו על מה. אז אני   .לקבל כסף גם ממפעל הפיס וגם מגורמים נוספים

 27 בקשה.  בזה משהו.  ,מבקש

 28 
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 1 הזאת  העיר טיפה. אבל בוא נהיה  לעשות לך בלגן. בוא, תן לי טיפה ד דניאלה רון יעקבי: "עו

 2 הראשונה שקוראת למקום בית הראשונות. יש את זה בעמק חפר. זה מסר באמת כל כך חשוב  

 3 אנחנו נהיה העיר הראשונה שעושה את זה. בעמק חפר זה פשוט דבר אדיר ואפשר   ,בתקופה הזאת

 4 פשוט הזדמנות מעולה באמצע העיר לשים כזה   שזאתאני חושבת ו   למלא את זה בתוכן מתאים

 5  הזאת. של המועצה שלך, מסר חתיכת דבר. זה 

 6 אם זה פוגש את המציאות של הראשונים והראשונות.  אבל רק נקודה אחת, השאלה   :מר גיא קלנר

 7 . היו רק בנים אז.  יחדיו  זה היה צריך להיות בית ראשונים וראשונות

 8  לא יודע.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 9 הראשונים והראשונות.   :מר גיא קלנר

 10 נו באמת.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 11 עובדה שאין אף בית   .הראשוניםהולך על  תמיד אני חושבת שזה ד דניאלה רון יעקבי: "עו

 12 .  אדיר וזה פשוט משהו שלדעתי אנחנו יכולים לעשות פה משהו   ראשונות.

 13 אני לא יודע. לא יודע.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 14 בוא נחלק את זה לשניים.  מר יעקב קורצקי: 

 15 הבנתי. שמעתי. אני לא יודע לענות לך כרגע את התשובה הזאת.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 16   ,את המדינה ,זה אלה שבנו את היישוב  , ראשוניםאני יודע דבר אחד שמבחינת המושג ראשונים

 17 ככה זה.  

 18 אבל יש לי רעיון. את צומת ראשונים נהפוך לצומת ראשונות.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 19 זה לא מושג שממציאים   ,תציעו הצעה כזאת. זה מושג היסטורי ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 20 אותו עכשיו ומשנים אותו. אני חושב  

 21 היו גם ראשונות שעשו את זה. על מה  למה אתה חושב שזאת המצאה? ד דניאלה רון יעקבי: "עו

 22   ?אנחנו נותנים את הדגש פה

 23  .אני לא יודעת ?היו ראשונות בהקשר הזהאבל דניאלה, באמת  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 24  ?לא היו ראשונות  רמת השרון   ? כשהקימו אתמה זאת אומרתד דניאלה רון יעקבי: "עו

 25 נו באמת כל דבר עכשיו זה כמו הקוצרת. נו אני אומר.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 26 , אז האישה עזבה אחרי כמה ימים היו חמישה גברים ואישה.    :דובר העירייה –אהרון  רןמר 

 27 הזאת שהיא נשארה רציפה כמעט  בעלייה השנייה באמת ו .הם עזבו גם היא לא ממש היתה חלק.

 28 הם היו יותר משפחות.  כולם היו נשואים ו

 29 )מדברים ביחד( 

 30 נאמר לי שהחליטו בקדנציה הקודמת על בית הראשונים בלי   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 31 החלטה של ועדת שמות.  
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 1 בוא נחליט שזה בית בנימיני.  :ן רוקמר ד

 2 מה עומד מאחורי זה?  ?בית בנימיניבאמת למה לא להשאיר  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 3 את כל ההתאמה של המבנה התאימו אותו למוזיאון  חבר'ה,  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 4 אז זה לא. אני אומר לך עכשיו אני   ,לראשוני רמת השרון. זה הנקודה. לא התאימו אותו למבנה

 5 שקיע כסף כדי להתאים את זה לזה?  א

 6 אפשר בית ראשונים על שם בנימיני.  :עו"ד גייל שורש

 7 תורידו את זה מסדר היום. הורדתי את ההצעה מסדר  ,חבר'ה ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 8 הלאה.    .היום. תודה רבה

 9 למה אתה מתרגז?  :עו"ד גייל שורש

 10   ,יאללה. חבר'ה  ,בית הבנות ,לא מתרגז. מתחיל בית הראשונות ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 11  תודה רבה.   ,תודה. הלאה

 12 מה תעשה עם זה?  אז  :מר גיא קלנר

 13   מה אכפת לך? ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 14 יש לי דאגה ליישוב.   ,אכפת לי :מר גיא קלנר

 15  יש ועדת שמות. ועדת שמות תחליט.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 16  יעבור לוועדת שמות? :מר גיא קלנר

 17 אם צריך כן. הלאה.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 18  יש לנו השבוע.   גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 19  אה. יש ועדת שמות השבוע? :מר גיא קלנר

 20 כן.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 21 אם זה צריך שזה יהיה בית   ,אני לא אמרתי שרע. חברים ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 22 אבל זה    אז זה יהיה. ,הראשונים על שם בנימיני ואפשר לעשות את זה ואתם רוצים שזה יהיה

 23 מתחיל,  

 24 )מדברים ביחד( 

 25  אבל לא מתחיל. יש לו יישום על הבית.   לי בעיה.אין  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 26 זה לא משנה מה היישום.   עו"ד עידן למדן:

 27 מה?   בית הראשונים על שם בנימיני? מי בעד? ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 28 אם קוראים  הנצחה לבניינים ממש ברחוב, קודם כל בית בנימיני יש   :דובר העירייה –אהרון  רןמר 

 29 , אם זה בית ראשונים ומישהו ירצה לתרום כסףאז תשאירו מקום לתורם.  רחוב על שם מישהו 

 30    )מדברים ביחד(

 31 לא אני.    .נכון. זה מה שרוצים לעשות ראש העיר:-מר איציק רוכברגר



5.1.25 –רמת השרון  – 11ישיבת מועצה מן המניין מס'   

49 
 

 1 אופציה על שם מישהו בית ראשונים.   גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 2  מה את עושה? ,מי בעד בית הראשונים? גייל  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 3 אני בעד.   ד גייל שורש:"עו

 4 בואו. יאללה.  ,כולם חוץ מדניאלה שנמנעת. הלאה חבר'ה ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 5 

   ,א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של ראש העירייה 27הצעה לסדר לפי סעיף . 12

 מר איציק רוכברגר , לקריאת בית בנימיני כבית ראשונים      

   החלטה: 

 איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, מוטי גינדי, עידן למדן, גייל שורש,   בעד:

 בת שבע אלקובי, גיא קלנר, הדר שוייצר, קרן ברנדס, אהד בלייר, דן רוק          

 נמנעת: דניאלה רון יעקובי 

 

 6 

 7 

הודעת ראש העירייה איציק רוכברגר , לגבי נסיעה של נציגות עיריית רמת השרון לעיר התאומה  .31

שנות ברית ערים תאומות בין  50גאוגסמרינהוטה בגרמניה , ע"פ הזמנת ראשת העיר לאירוע לציון 

הוצע, כי משתתפי המשלחת יישאו בעלות    .30/3/25-23רמת השרון לגאוגסמרינהוטה בתאריכים 

 .ממחיר כרטיס הטיסה 50%של 

 8העיר התאומה  של  צלצלה אלי ראשת גרמניה. אוקי. תקשיבו,  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 9 . שלנו גאוגסמרינהוטה

 10 )מדברים ביחד( 

 11 התפתחו הקשרים  74או  75אני רוצה לומר משנת ו  ,ביקשהו ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 12 לכם אני רוצה לומר תשמעו,  )מדברים ביחד( ם.אנחנו נמצאים עכשיו בשנה החמישי האלה.

 13 איתנו   שלחו לנו מכתבים של תמיכה והזדהות  ,בצרפתגם ואגב גם הם  ,בימים של המלחמהש

 14 אח"כ   ,אצלםשנה   50הם ביקשו לקיים אירוע של  וברמת השרון ועם ישראל בכלל. חימם את הלב.  

 15 -23בין  אני מודיע לכם רק שהם מבקשים שאנחנו נגיע לשם  .אצלנו כמובן שאנחנו נעשה את זה

30/3/25 . 16 

 17 מי נוסע?  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 18 אני לא יודע כמה אנשים יוזמנו. היא צריכה   .לא יודעעוד אני   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 19 כמובן בעקרון מי שהוביל  וברמה העקרונית שתדעו שדבר כזה הולך לקרות   מדבר אני להודיע לי. 

 20 אח"כ ירד מתרבות ועבר לחינוך   ,במהלך השנים זה התחיל ממחלקת תרבות וחינוך את המשלחות
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 1 משלחות הנוער.  של מוביל ההוא היה  והחינוך  

 2 )מדברים ביחד( 

 3 גם עם   נכון. אמרתי פעם היה עם מרטינה. גם אני בקשר. כן  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 4 אני כמובן   . כמה זה עולה וכו' ,כמה הם יגידו ,ודיע לכם. בגדול נראה כמה הם יזמינואכולם. אני 

 5 לא מעבר   , זהרק הודעה  .להשתתף במשלחת הזאת. זה הסיפור גם אני אציע לחברי מועצה  .דווחא

 6 לזה.  

 7  הפתיע אותי.  פשוט זה  ?מימון של העובדים 50%פתאום איך  ד גייל שורש:"עו

 8   הפתיע לטובה או לרעה?: מר גיא קלנר

 9 אז מטעם  כאילו זה משלחות שנוסעות שבלא מקובל   , כאילולא לזה ולא לזה ד גייל שורש:"עו

 10 אז תהיתי כאילו.   .50%משלמים  ,אירוע עובדים משתתפיםלאו 

 11   בעלות  50%אני מציע שישתתפו כ ,זה לא החלטה. אני מציע :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 שאת   כי אל תשכחו שיש גם הוצאות של לינה, בתי מלון וכו'. אמרתי  ,הכרטיס כדי לחסוך הוצאות 

 13 אם   זה הצעה שאני מעלה אותה. אם יהיה כסף לא בעיה.  ,זה לא החלטה .50%כרטיס טיסה  ה

 14 גם מוזמן   כי אני   ,אני יכול לומר לכם בהנחה שאני אהיה בנסיעה הזאת .יחסר כסף נעשה את זה

 15   אני מתכוון לשלם מלוא הכרטיס. כן. הלאה. 

 16 )מדברים ביחד( 

 17 טוב. בחירת הרכב הועדה לבחירת עובדים בכירים.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 18 אז רגע. מה זה, יש פה הצעה שאנחנו צריכים, :דניאלה רון יעקובי עו"ד

 19   במסגרת הודעה. מה? ארבע זה הודעה רק. אני מציע. אבל לא,  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 20   אתה צודק. ,מאמסטרדם

 21 )מדברים ביחד( 

 22 רק שתדעו הייתה נערה במשלחת שעשתה עליה   ,חברים ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 23 היא גרה בירושלים.  ו עם ילדים עכשיו והיא נישאה היא התגיירה ו  לישראל, 

 24 )מדברים ביחד( 

 25 

 26 

 27 

 28 

 29 

 30 

 31 
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 ם בחירת הרכב הוועדה לבחירת עובדים בכירי. 14

 יו"ר הוועדה מר יעקב קורצקי   –ראש העירייה או נציג מקרב סגניו       

 גב' לירון בלומנר –קואליציה       

 אופוזיציה במקום עידן למדן     

 מנכ"ל העירייה      

 ייה נציג שימנה השר שהוא בעל תפקיד מקביל בעיר    

 משקיף וועדת המכרזים  –יועץ משפטי    

 

 1 

 2 הרכב הוועדה לבחירת   בחירת  ,מאז הקורונה לא היה. חברים ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 3 אני מבקש עידן היה נציג האופוזיציה בוועדה.   ,עובדים בכירים. הוועדה היא ועדה על פי כללים

 4 יש לכם החלטה? מי?   .תחליטו מי מחליף אותו

 5 עידן היה באופוזיציה והוא עבר להיות  נציג האופוזיציה בת שבע.  שכן. אני חושב   :מר גיא קלנר

 6 קואליציה, לועדת מכרזים למינוי בכירים. 

 7   התקבל. ,חברים הכל בסדר. ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 8 חייבים להצביע כי אחרת היא  ו   היה דו"ח ביקורת על ועדות המועצה . סליחה ד גייל שורש:"עו

 9   חוק.מונתה כלא 

 10 . חייבים להצביע  וןנכ עו"ד עידן למדן:

 11   מי בעד? את יכולה להצביע. למה לא. פה אחד. ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 12 

 ם בחירת הרכב הוועדה לבחירת עובדים בכירי. 14

 יו"ר הוועדה מר יעקב קורצקי   –ראש העירייה או נציג מקרב סגניו       

 גב' לירון בלומנר –קואליציה       

 אופוזיציה במקום עידן למדן     

 מנכ"ל העירייה      

 ייה נציג שימנה השר שהוא בעל תפקיד מקביל בעיר    

 משקיף וועדת המכרזים  –יועץ משפטי    

 החלטה:

  פה אחד בעדהצביעו , למעט בת שבע אלקובי שלא השתתפה בהצבעה, כל חברי המועצה

 כנציגת האופוזיציה במקום עידן למדן בחירת בת שבע אלקובי
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 : " אישור הרכב דירקטוריון "שרונים. 15

  איציק רוכברגר, – קואליציה      

   אהד בלייר -אופוזיציה       

 מהנדס העיר, עמוס מגוז, -אדר' שי אללוף  –דרג מקצועי       

 מיכל הראל  ,אורית סויארו  ,עמליה לב , בני סרוסי, יו"ר –נתן לרר  -חיצוניים       

 

 1 

 2 חברים, נושא הבא ברשותכם. אישור הרכב דירקטוריון   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 3 אני לא  ולא נמצא  ,כן נמצאש פה זה בהמשך למה שאתה העלית פעם קודמת"שרונים". תראו,  

 4   זה, זה שלחו לי , לא,לא   .9-הרכב דירקטוריון שרונים שונה ל .יודע איך היה כאן בלגן שלם. הערה

 5 לכן גם צמצמנו.  ו 9-אם אני לא טועה ושונה ל  15היה בהתחלה 

 6 סליחה, קטעתי אותך. יש לנו בקשה לגבי הדבר הזה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 7 הוא   ,ההרכב המוצע למעשה חלק ממנו הוא נמצא שםשניה.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 8 לא אושר זה  שנאמר ש לא אישרנו או שזה אני אושרתי. נשאר ככה נציג האופוזיציה  והכל. אושר 

 9 יש בעיה אחת שאני  עכשיו אדר' שי אללוף ועמוס מגוז.  זה ובדרג המקצועי יש שנים   .אתה. או קי

 10 חיצוניים זה נתן לרר, הוא ממשיך את הכהונה שלו.  הלא. מבחינת   ,תרצו כן ,שם אותה לפתחכם 

 11 הכהונה שלו. עמליה לב ממשיכה את הכהונה שלה. אורית סויארו היא    בני סרוסי ממשיך את 

 12 מיכל הראל אושרה בפעם הקודמת. בסך הכל תשעה. זה לא משנה. עכשיו    .ממשיכה את הכהונה

 13 של  כל מיני ועדות שיהיו מכסה בדירקטוריון ובאתה מחויב  .בעיה אחרתגם  יש  ,אם לא ,תקשיבו

 14 כרגע הוא חבר. אם  ,אני את עמוס מגוז אבקש ממנו בשלב ,ככהאז עכשיו נשים.   50%לפחות 

 15   .50%כדי שלמנות אישה במקומו. עדיין זה לא  אני מבקש לרדת  ,אפשר לשנות אותו

 16 מאוד רוצים להכניס נציגי  שהיינו יש לנו אישה אז הנה פה זה מתחבר,   גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 17 ציבור.  

 18 את לא יכולה.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 19 למה?גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 20 את אלדד   , היהאחד כי הם קבועים. נציגי ציבור הורדתי. היה  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 21 הורדתי אותו.   ,משהו

 22 . חלק מהם הכהונה של   הקוורום. פגבלא היה לא היה כל כך הרבה, הם   בלייר: אהדמר 

 23 אם  ,עכשיו ככהאבל אלה הכהונה שלהם נמשכת. אבל  . , לאלא ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 24 שם את זה על השולחן.   אני ,נציג האופוזיציה

 25 איציק, אבל אני ברימונים, נכון? אז כאילו,  גב' קרן ברנדס מקסימוב:
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 1 לא קשור.    .את ברימונים  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 2 אומרת אם היינו מתחלפים.   אניא, אז ל גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 3 רק שתדעו אם   ,לא קשור אחד לשני. אני רק אומר דבר אחד אם ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 4 . אתם צריכים להחליט ,נציג האופוזיציה אהד

 5 החלטנו, אנחנו בעד.  :עו"ד גייל שורש

 6 את הרף של הנשים. חסר לי. אין   תיקחי בחשבון זה מוריד אבל  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 7    חייב להיות.  .רק אניזה  ,קואליציה

 8 עוד נשים. יש לך שלהם. תוך הסיעה תיאורטית לא חייב להיות בלא, אגב  :מר גיא קלנר

 9 גם בקואליציה אפשר תיאורטית  דן רוק:מר 

 10 במינוי. לא כל נציגי הציבור פה פג להם  גם לא כל נציגי הציבור. לא כולם ו  בלייר: אהדמר 

 11 המינוי. 

 12 הוא אמר לי.   .זה מה שקיבלתי מהעורך דיןלא פג לאלה.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 13 לא יודע. הוא אמר לי.    בלייר: אהדמר 

 14 לא פג להם. אני קיבלתי ממנו את זה לפני כמה ימים. אז אתם  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 15  אם זה טוב לכם. הכל בסדר.   ,תחליטו

 16   לע מקובל זה  חמישים אחוז נשים אנחנו לא נתקוף את זה, נכון? אם זה טוב לנו.  :מר גיא קלנר

 17 עד, הזה לא מקוים במקרה הזה אופוזיציה שהעיקרון ה

 18 אין לי בעיה.  אז  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19  אתה תחליף את עמוס במישהו? ד גייל שורש:"עו

 20 בקש ממנו.  אאני  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 21 זה מקובל. בסדר.  ד גייל שורש:"עו

 22 )מדברים ביחד( 

 23 אני צריך לבקש ממנו כי הוא כבר בפנים. הוא כבר מונה.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 24 אני לא חושבת זה נכון לא כי זה מקובל תחשבו בכל דבר יהיה אפשר  ד דניאלה רון יעקבי: "עו

 25 להסכים לא לשים. אני לא בטוחה שזה נכון. זה גם לא נכון.  

 26 החוק מחייב נשים.  ד מיכה בלום:  "עו

 27   מדברים ביחד  

 28   יש פה כמה נשים מהאופוזיציה שאחת מהן תהיה עו"ד עידן למדן:

 29    חבר'ה אתם צריכים לקבוע ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 30 למה לא תתחלפו ביניכם? הוא ילך לרימונים.  :מר גיא קלנר

 31   לא חייב להיות שני נציגים קודם כל אחד. כך שאם  עמוס ירד. בלייר: אהדמר 



5.1.25 –רמת השרון  – 11ישיבת מועצה מן המניין מס'   

54 
 

 1 את   אנחנו מדברים על נציג האופוזיציה. אתם צריכים לקבוע ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 2 תקבעו מי שאתם רוצים. אני שמתי לכם על השולחן.   נציג האופוזיציה לא אני קובע.

 3 לא קשור למספר נשים.    בלייר: אהדמר 

 4 מטעם  לא. כל הסיפור נובע מדבר אחד שהוא היה אמור להיות   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 5 לא הייתה בעיה.   15היה  ,חבר'ה אז היה בעיה ברישום., אוקי? הקואליציה 

 6 לחודש   15 דע ,ישיבה על התקציבלנו תקלת עם הכלל הזה. יש האותי לפחות  ד גייל שורש:"עו

 7 בואו שנייה נשאיר את זה לעשרה ימים האלה ונעשה סדר ונתארגן מחדש.  ישיבה.עוד  יש 

 8 ? זה לוקח זמן. הם חייבים לאשר את זה. לא. מה זה קשור ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 9 לתפקד שם.   אי אפשר אנחנו חייבים לתפקוד.

 10  או מישהי בקואליציה?נגיד אם נאווה מחליפה אותך ד דניאלה רון יעקבי: "עו

 11 אני מייצג את העירייה מול הדבר  חבר'ה,  לא. אני לא הבעיה.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 12 אני לא אומר להחליף אותך. אני אמרתי להחליף   ,מה לעשות. חבר'ה אני חייב להיות שם. ,הזה

 13 תבחרו מי אתם רוצים. שמתי רק דבר אחד שתדעו אני שמתי אתם תחליטו   אני לא אמרתי. אותך?

 14 זה לא מספיק.   ?מה לא מספיק אתם רוצים אני שמתי את זה אתם הכל בסדר.מה 

 15 מדברים ביחד  

 16    אני עוד פעם אומר תקבעו. תמיד ההעדפה היא לנשים. ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 17  אפשר להציע את סיוון. אני אשאל אותה אבל.: מר גיא קלנר

 18 את זה  עמוס כרגע בפנים. אני אבקש ממנו לצאת ואז אני אביא   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 19 כרגע הוא בפנים.   .עליו עוד פעם לדיון

 20 חלף תחליף אותו אישה ואז נהפוך את  אני רוצה להציע מנגנון שהראשון שמת ד גייל שורש:"עו

 21 .  4-ל  5-ל  5-ו  4-זה מ

 22 )מדברים ביחד( 

 23  אין בעיה.  .תחליטו שאתם רוצים אותו ,אתם האופוזיציה ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 24  זה לא משנה אותו דבר.   עו"ד עידן למדן:

 25 נעשה כזה דבר אם זה.   :מר גיא קלנר

 26  זה לא קשור.    בלייר: אהדמר 

 27 אם אנחנו בתשעה חברים ומדובר על   . שנייה ,רגע ,מציע דבר כזה. אם , אניאצ'יב :מר גיא קלנר

 28 וזה  ארבע נשים בלראות איך זה מסתדר. אם אנחנו רגע  צריך  ,ארבע או ארבעה חמישה או חמש

 29 מסתדר מבחינת החוק כי אי אפשר לחצות בן אדם לשניים. אנחנו בסדר. אם זה מקובל על שאת  

 30 בוא ניקח רגע נבין אם  אז אז נבחר תשעה במקום.  ,חברות האופוזיציה. אם זה לא כי לא יודע למה

 31 נוריד. אם לא   .אם כן אנחנו סגורים .ארבע נשים מספקות את החוק בהקשר הזה
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 1   קובעים בפעם באה יהיו חמש נשים וארבעה גברים. ושוב  ד גייל שורש:"עו

 2 בסדר.   :מר גיא קלנר

 3    .מהתגידו לי אוקי.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 4 נעמיד אישה במקום   ,. אם יש בעיה חוקיתאהד ,אמרנו אם אין בעיה חוקיתאז  :מר גיא קלנר

 5 . אהד

 6    זה לא עובד ככה כי אני רוצה לדווח את זה.לא,  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 7 שמיכה ייתן מחר יועץ משפטי זה שרונים.   :מר גיא קלנר

 8 אין בעיה.   ד מיכה בלום: "עו

 9  .תחליטו ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 10 אם אין בעיה. עמוס   50%אמרנו אם זה חוקי או לא כי אנחנו מתחת ל  .אין בעיה :מר גיא קלנר

 11 נשים.  4נשאר. אנחנו נהיה עם  

 12    ?מי בעד ,קדימה ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 13 לכך זה חוקי. יאללה בסדר.  בכפוף אהד .בסדר :מר גיא קלנר

 14 )מדברים ביחד( 

 15  אתה לא יכול.  ,הוא כבר בפנים ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 16 מצביעים בכפוף לחוות דעת יועמ"ש.   :מר גיא קלנר

 17 טוב. טוב הנושא הבא.   .רגע . שנייה ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 18 

 : " אישור הרכב דירקטוריון "שרונים. 15

  איציק רוכברגר, – קואליציה      

   אהד בלייר -אופוזיציה       

 מהנדס העיר, עמוס מגוז, -אדר' שי אללוף  –דרג מקצועי       

 מיכל הראל  ,אורית סויארו  ,עמליה לב , בני סרוסי, יו"ר –נתן לרר  -חיצוניים       

 החלטה:

 פה אחד בעד כל חברי המועצה הצביעו 

 

 19 

 20 

 21 

 22 

 23 
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 החלפת מורשי חתימה בתיכון אלון בעקבות יציאה לפנסיה גב' ענבר כהן במקומה של גב'  . 16

 יהודית גבריאל       

 

 1 הנושא הבא זה החלפת מורשי חתימה בתיכון אלון בעקבות   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 2   .מי בעד? החלפה טכנית .טכנייציאה לפניסה של גב' ענבר כהן במקומה של גב' יהודית גבריאל. 

 3   עבר.   .תודה

 4 .  ענבר כהן מחליפה את יהודית גבריאל עו"ד עידן למדן:

 החלפת מורשי חתימה בתיכון אלון בעקבות יציאה לפנסיה גב' ענבר כהן במקומה של גב'  . 16

 יהודית גבריאל       

 החלטה:        

   פה אחד בעדכל חברי המועצה הצביעו        

 

 5   הסעיף בחוק אומר ככה.  בלייר: אהדמר 

 6 אל תתווכח איתי. מה שתחליטו.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 7 ניתן  תן ביטוי הולם לייצוגם של בני שני המינים ככל שהדבר ניי אלה המילים:   בלייר: אהדמר 

 8 אני  עכשיו שזה חוקי. לא כתוב מאיזה קטגוריה. ככה לא כתוב כמות ולא כתוב מי. בנסיבות הענין. 

 9 לו קוורום. כרגע אין לו  יודע מעבר לזה שלושה נציגי ציבור זה קוורום ואני יודע מגידי שאין  

 10   קוורום.

 11   גם אני לא מבין את זה. ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 12 יכולים,  לכן כל נציגי ציבור שחלקם לא ברור כי הם לא   בלייר: אהדמר 

 13   זה מה שהוא נתן לי את הרשימה :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14 פג להם המינוי.  אני אומר לך הוא אמר לי שחלק מאנשי ציבוראז   בלייר: אהדמר 

 15 

 16 דיברתי איתו. תאמין לי הוא שיגע   , אנילא אלה. הוא אמר לי ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 17   אותי אתה יודע כמה פעמים כבר. איך אמרתי לך שהגשתי אותך הוא אומר לא הגשתי.

 18   ייצוג. 30%הם מסכימים ל עו"ד עידן למדן:

 19 מי בעד לאשר את ההצעה כפי שאני הצגתי  קדימה חברים,  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 20 דרג מקצועי אדר' שי אללוף מהנדס   . אהדאותה קודם. איציק רוכברגר קואליציה.  אופוזיציה 

 21 מה אני לא יכול. כרגע הוא    .לא ,יגיד לא  .כן ,יגיד כן  , הואהעיר. עמוס מגוז, אני יכול לבקש ממנו

 22 מי בעד? תודה    .אורית סויארו ומיכל הראל .עמליה לב .בני סרוסי .בפנים. חיצוניים נתן לרר יו"ר

 23 . פה אחד .רבה
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 אישור וועדת הנחות פטור מארנונה לחמש בקשות לעמותות שהינן מוסד מתנדב לשירות  .  17

 : הציבור, להלן העמותות        

 כנפיים של קרמבו   -מאורות השרון  -חסדי תקוה  -ויצ"ו  –זרם למשפחות        

 

 3 

 4אישור ועדות הנחה פטור מארנונה לחמש  17 .שש עשרה עשינו ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 5גזבר העירייה.  אפרים, יוצג על ידי אסף   .בקשות לעמותות שהינן מוסד מתנדב לשירות הציבור

 6מאורות השרון. כנפיים של קרמבו מצורף   .חסדי תקווה .להלן העמותות. זרם למשפחות. ויצ"ו

 7 על שם אימו.  זה יעקב יוצא כי עמותת חסדי תקווה   ,בקשה. רגעבבזאת. 

 8חמש עמותות  בסופו של דבר יש ככה הגשנו בחזרה את המסמכים שהיו חסרים. מר אסף אפרים:  

 9ואלה ההמלצות שהתקבלו לאחר בדיקה. דו"חות כספיים ויועץ משפטי. עמותת זרם למשפחות  

 10הומלץ לדחות את הבקשה. מאורות השרון הומלץ לקבל את הבקשה. זה בעקבות דו"חות כספיים  

 11יועץ המשפטי בדק מבחינת טיב השירות שהם נותנים ומה  העומדים בתנאי המכרז.  ,שהם הגישו

 12 לדעתי זה גם. עפ"י זה גם נתנו את המענק. המהות שלהם. 

 13על פי חוק הם חייבים לפרט בדיוק את מה    .סליחה. היה חסר  .יש טופס ד גייל שורש:"עו

 14כל הפרטים   ,למה הם אישרושמסבירים בדיוק  בסדר היום יש טפסים שהם מילאו  .שביקשתם

 15 שצריך מופיעים.  

 16אני קורא רק את הכותרות. חסדי תקווה המלצה של הוועדה לקבל. כנפיים של  מר אסף אפרים:  

 17  ה.ווי"צו המלצה לדחות בגלל שהם לא עומדים בתנאי הסף לקבל  .קרמבו המלצה לקבל

 18   זה גם לדחות. עו"ד עידן למדן: 

 19   .בתנאים של תנאי שכרמר אסף אפרים:  

 20קיבלנו את  הטפסים עם  אני שמח ש. קודם כל שהיא שאלה טכנית יש לי שאלה  בלייר: אהדמר 

 21הייעוץ המשפטי שלנו  ולא יכול חיצוני  אנחנו נדרשים למשרדלמה  למה כל דבר נבדק. רבההס

 22 .  אולי שאלה אליךאני לא יודע, ה לעשות את זה.

 23נושא של  הכל   ,בגלל שמטפלים גםשכבר נמצאת הרבה זמן פרוצדורה זאת ד מיכה בלום: "עו

 24 התמיכות.  

 25 רוצה  עוד שהיא כזה ב טפלמשפטית צריכה להמחלקה ה אני שואל למה לא   בלייר: אהדמר 

 26  ,ביקשת גם הגדלה שלהגדלה. 
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 1ואז היה  זה טעות. לקחו לי תקן בגלל שעורכת הדין עזבה  .לא ביקשתי הגדלה ד מיכה בלום:"עו

 2את   חזיריםלא מאמרו לי מורידים את התקן מחזירים לך את זה שנה הבאה.  מצב כלכלי לא טוב.

 3   התקן.

 4   מהותית למה אנחנו נדרשים, אני שואל אותךעכשיו   בלייר: אהדמר 

 5 בוא אל תהיה תקן כדי  ,בפעם שעברהגידי טביב לקח לי  ד מיכה בלום:"עו

 6 מיכה זה לא השאלה.    בלייר: אהדמר 

 7 אמר שנה הבאה נחזיר לך את התקן. הוא לא חוזר אלי.  ד מיכה בלום: "עו

 8  שאנחנו נדרשיםפעם שניה בישיבה עוד פעם, זו מיכה זה לא השאלה. השאלה    בלייר: אהדמר 

 9 שלך.   המחלקה משהו שנראה לי שאתה לעשות אותו. למשהו חיצוני  משרד ל

 10 אנחנו נסביר לך.  אנחנו עושים הרבה מאוד. אם תרצה לדעת ד מיכה בלום:"עו

 11 אני שואל. אז   בלייר: אהדמר 

 12נושא. דרך אגב אותה עורכת דין שעזבה טיפלה בדיוק בנושאים האלה.  ה לכ ד מיכה בלום:"עו

 13 הנחות ארנונה.    ,בדיוק בנושאים

 14  בין השאר לזה?שאתה רוצה אז התקן  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 15התחלנו ללמד  ו כי אני רציתי להכין אותה לכל העניין של מיסוי וכספים .ברור ד מיכה בלום:"עו

 16גם היא מתחילה לעשות  אז גם מלווים אותה חיצונית ו תקופת ביניים שהיא לומדת אז ב אותה.

 17מקום  בבסדר. אז לא החזרתם תקן. לא מעבירים לי תקן.  ,מה לעשותאבל   לאט זה עובד.לאט ו

 18 אחר. 

 19  מה לא כאילו?על חיצוני ועל מה הולכים ללפי מה נקבע  ד גייל שורש:"עו

 20 )מדברים ביחד( 

 21 מה זה קשור לדיון עכשיו?   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 22גיד לך משהו. כל מה שדורש הרבה מאוד שעות עבודה אנחנו נמצאים  אאני ד מיכה בלום: "עו

 23מכינים אנחנו עושים חלק. מה שאני רואה שדורש הרבה מאוד עבודה חיצונית של המון שעות  

 24ואתם רוצים הכל מהר תשובות. אז אני אומר דורש הרבה שעות יוצא החוצה. ניהול תיקים  

 25משפטיים חלק מהתיקים המשפטיים אנחנו גם מנהלים. אתם לא מודעים לזה. גם היטלי השבחה.  

 26תיקים עתירות מנהליות אנחנו מנהלים. אבל מה ברגע שאני אקח את הכל עלי אתם לא תקבלו  

 27 שום. 

 28 לא יודע מה. אין לי מושג. עכשיו אני שומע את זה פעם ראשונה.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 29 איציק צריך להצביע.   עו"ד עידן למדן:

 30 בוא נצביע. נאשר להם. טוב. מי בעד? אני   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 31 אמרתי שלקחו לי את התקן. זה הכל.ד מיכה בלום: "עו
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 1   ראיתי שיש כאלה שלא אושרו.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 2 הוא הסביר לכל אחד. היו דברי הסבר.   עו"ד עידן למדן:

 3 בואו נאשר עבר הכל מי בעד? בתשי. מה אתם מצביעים מי בעד?   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 4 על הטבלה. לא אז איז.   ד גייל שורש:"עו

 5 מה? ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 6   אנחנו מבקשות, מוסדות.  4אחד, אחד. יש   עו"ד גייל שורש:

 7 חמישה.   עו"ד עידן למדן:

 8מה  עכשיו הוא דיבר על כולם. הוא דיבר אחד אחד. אבל דיברנו,  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 9 מה?   .נו באמת אחד. ,אחד  על  עכשיו הצבעה אני אעשה

 10 הן רוצות חלק לאשר וחלק לא.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 11 מי בעד הצעה ראשונה?   .בקשהב ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 12  לדעתי לא אושר.   ד גייל שורש:"עו

 13 לא אושר. זרם משפחות וויצ"ו לא אושר.   :מר גיא קלנר

 14  את ההמלצה שלו? ,איציקמה אנחנו מאשרים,  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 15  כן.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 16 . זה הצבעה שלו עכשיו.  חזרה שיחזור ,בואו ,אני לא חושב שזה הגיוני :מר גיא קלנר

 17 מה.   ,זה הצבעה שלו ד מיכה בלום: "עו

 18  מותר לו ללכת.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 19 אין בעיה. סבבה.   :מר גיא קלנר

 20הם גם מקבלים הקצאה של מקום, גם מקבלים תמיכה, גם יקבלו הנחה  גב' בת שבע אלקובי: 

 21 בארנונה?  

 22 על מי את מדברת?   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 23מאורות השרון מקבלים תמיכה   .שכירותכלל בחוזה חסדי תקווה נמצאים ב ד גייל שורש:"עו

 24וכנפיים של קרמבו הם פועלים במסגרת החוק. אין   . ועכשיו הם רוצים גם פטור מהנחה הקצאה

 25   בעיה.  

 26  איפה יש מחלוקת? ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 27 )מדברים ביחד( 

 28.  שאלה אחד.  ,אחדשנייה. אסף. שאלות. הם רוצים להצביע  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 29 בקשה.  בבתשי שואלת  רגע, 

 30גם מקבלים    ,גם מקבלים הקצאה של מקוםאסף, יש לי שאלה. יש חלק שגב' בת שבע אלקובי:   

 31   ארנונה.הנחה בלהם גם  תמיכה ועכשיו אתה רוצה לתת 
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 1  לגבי מקום אני לא מכיר אצל כולם. אבל .יש כאלה שמקבלים תמיכהמר אסף אפרים:  

 2אבל שינינו את התקנה לגבי הקצאה בדיוק בגלל זה והצבענו על זה. על זה   עו"ד עידן למדן:

 3   הצבענו.

 4 יעקב שיכנס. רק בחסדי תקווה שיצא.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 5אתם  זה לגבי שינוי נוהל הקצאות. מי שמקבל הקצאה עדיין יכול לקבל תמיכה. מר אסף אפרים:  

 6   צריכים להחליט. 

 7 יש הקצאה פטור מארנונה.  יש תמיכה,   ד גייל שורש:"עו

 8המוסדות  ש המלצה שלנו  .יש קריטריוןמותר להם לדרוש, . לקבל מותר להם מר אסף אפרים:  

 9  ההצעה שלהם מגיע להם. על סמךו האלה מקבלם ונותנים 

 10מאורות השרון אני יודעת שבכלל יש סיפור עם ההקצאה  תראה, למשל גב' בת שבע אלקובי:   

 11    היה איתם הסכם שהם אמורים בכללהרי  של המקום. שלהם שם. 

 12 מיכה הוסדר הסיפור של מאורות השרון? הייתה שם בעיה פרוצדורלית   :מר גיא קלנר

 13  לנושא.  אבל לא יודע. מה זה קשור  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 14 אני לא יודע.   :מר גיא קלנר

 15 אנחנו בקדנציה הקודמת לגבי מאורות השרון,  גב' בת שבע אלקובי: 

 16 כבר חמש עשרה שנה. נגמר הסיפור הזה. מר יעקב קורצקי: 

 17אתה הבטחת לכולם שם בית קפה  הגענו איתם להסכמה שהם יצאו משמה. גב' בת שבע אלקובי: 

 18 לא?

 19 אני לא הבטחתי. איפה? אמרנו שבאחד הנקודות בודקים את זה.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 20 אה.  גב' בת שבע אלקובי:  

 21   עם כל הכבוד. אני לא אשב פה.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 22 בפוסט. בגלריה. גב' בת שבע אלקובי: 

 23 תעשה הצבעה.   עו"ד עידן למדן:

 24 מי בעד משפחות לתת את   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 25   אפשר לדלג.   .הוועדה המליצה לדחות גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 26 נכון. גם ויצ"ו גם את הדחייה צריך לאשר. המועצה מחליטה ומאשרת.   עו"ד עידן למדן:

 27 סעיף סעיף.  בואו נאשר את  המלצת הוועדהאז  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 28מוסד  רשום כאן במפורש לחמש בקשות לעמותות שהינן אבל  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 29    שלוש ארבע חמש.אחד, שתיים,מתנדב, 

 30 לפרוטוקול אנחנו מאשרים אחד, אחד עם המלצות הועדה. גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 31   אבל הוועדה לא אישרה את הכל.   :מר גיא קלנר
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 1על  הוועדה לא אישרה את שתי הראשונות. זרם ווי"צו מומלץ לדחות. בואו נצביע  עו"ד עידן למדן:

 2  זה.

 3ויצו   ,המלצה זרם למשפחות המלצה לדחות. או קי. פה אחד. לא ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 4 גם המלצה לדחות.  

 5 ויצו המלצה לדחות.  מר אסף אפרים:  

 6   מי נגד? תנו לי לעשות הצבעה.   מי בעד? ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 7 אבל זה ארגון ברמה הארצית.  עו"ד עידן למדן:

 8   יש המלצה של הועדה. אני לא יודע.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 9. הכל היה מפורט  , על הדבריםמשכורותושל הכל, על היש הסברים על חוות דעת  עו"ד עידן למדן:

 10   ועדת הנחות שעברה על זה.בחוות הדעת. הייתה 

 11  מי בעד ויצו? לדחייה. חסדי תקווה מי בעד המלצה.   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 12 דניאלה נמנעת. דניאלה לא הצביעה או נמנעת.   עו"ד עידן למדן:

 13  עמותת חסדי תקווה. המלצה. מקבל. מי בעד? ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 14 המלצה לקבל.  מר אסף אפרים: 

 15 לקבל. מי בעד?  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 16וגם תמיכה ועכשיו   .חוזה שכירות עםהם מקבלים נכס חסדרי תקוה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 17   ,מבקשים גםהם 

 18 זה פטור מתוקף מה שמותר להם.  מר אסף אפרים:  

 19  הכל מותר.   ד גייל שורש:"עו

 20 נבדק על ידי יועץ משפטי.  והכל מותר וחוקי   :מר גיא קלנר

 21 מי נגד? מי נמנע? מי בעד לאשר את ההמלצה?נבדק ע"י כולם.  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 22 מאורות השרון.   .שלושה. תרשמו 

 23 פטור.  עם תמיכה ועכשיו גם  ב , הם הקצאה הם במאורות השרון  ד גייל שורש:"עו

 24נמנעים שלושה   .מי בעד לאשר את ההמלצה? כולם .בסדר ראש העיר:-מר איציק רוכברגר 

 25ערב   ,אז תרשמו נגד. כנפיים של קרמבו. מי בעד? פה אחד. תודה רבה.  חברים ? נמנעים. אתם נגד

 26 .  כםתודה רבה ל .טוב

 27 

 28 

 29 

 30 

 31 
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 1 

 אישור וועדת הנחות פטור מארנונה לחמש בקשות לעמותות שהינן מוסד מתנדב לשירות  .  17

 : הציבור, להלן העמותות        

 כנפיים של קרמבו   -מאורות השרון  -חסדי תקוה  -ויצ"ו  –זרם למשפחות        

 

 לדחות את הבקשה החליטה  24.9.24החלטת וועדת הנחות מיום  – זרם למשפחות

 פה אחד  – ( 12)  החלטת וועדת הנחות: בעד החלטת חברי המליאה בדבר 

   לדחות את הבקשההחליטה  24.9.24החלטת וועדת הנחות מיום  – ויצו

 החלטת חברי המליאה בדבר החלטת וועדת ההנחות: 

איציק רוכברגר, ענת לין, יעקב קורצקי, מוטי גינדי, עידן למדן, גיא קלנר, קרן  –(11)בעד 

 ברנדס, אהד בלייר, דן רוק, גייל שורש, בת שבע אלקובי 

 דניאלה רון יעקובי – (1) נמנעת

 לקבל את הבקשה החליטה  24.9.24החלטת וועדת הנחות מיום  – מאורות השרון

 החלטת חברי המליאה בדבר החלטת וועדת הנחות:  

איציק רוכברגר, ענת לין, יעקב קורצקי, מוטי גינדי, עידן למדן, גיא קלנר, קרן  –(10)בעד 

 ברנדס, אהד בלייר, דן רוק, גייל שורש,  

 בת שבע אלקובי, דניאלה רון יעקובי  –(2) נגד 

 לקבל את הבקשה החליטה  24.9.24החלטת וועדת הנחות מיום  - חסדי תקוה

 החלטת חברי המליאה בדבר החלטת וועדת הנחות:  

 איציק רוכברגר, ענת לין, מוטי גינדי, עידן למדן, גיא קלנר, קרן ברנדס, אהד בלייר,   –(8)בעד 

 דן רוק,  

 גייל שורש, בת שבע אלקובי, דניאלה רון יעקובי -( 3) נמנעות

 יעקב קורצקי  –לא השתתף 

 לקבל את הבקשה החליטה   24.9.24החלטת וועדת הנחות מיום   - כנפיים של קרמבו

 פה אחד  –( 12החלטת חברי המליאה בדבר החלטת וועדת הנחות: בעד )
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 1 קובץ החלטות

 2 

 3.11.24מיום  9.אישור פרוטוקול מליאת המועצה מן המניין מס' 1

 8.12.24מיום  10.אישור פרוטוקול מליאת המועצה מן המניין מס' 2

 22.12.24מיום  7.אישור פרוטוקול מליאת המועצה שלא מן המניין מס' 3

 

 3 

 3.11.24מיום  9.אישור פרוטוקול מליאת המועצה מן המניין מס' 1

 8.12.24מיום  10.אישור פרוטוקול מליאת המועצה מן המניין מס' 2

 22.12.24מיום  7.אישור פרוטוקול מליאת המועצה שלא מן המניין מס' 3

 החלטה:

 בעד :  איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, מוטי גינדי,  גיא קלנר, 

 גייל שורש, דניאלה רון יעקובי, בת שבע אלקובי            

 עידן למדן, קרן ברנדס, אהד בלייר, דן רוק, הדר שוייצר  :לא משתתפים

 

 4 

 5 

 6 

 עצה, א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של חבר המו 27הצעה לסדר היום לפי סעיף . 8

 מעקב אחר ביצוע החלטות מועצת העיר ופרסומן בפומבי , בנושא בלייר אהד    

 

 7 

 עצה, א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של חבר המו 27הצעה לסדר היום לפי סעיף . 8

 . מעקב אחר ביצוע החלטות מועצת העיר ופרסומן בפומבי, בנושא בלייר אהד    

 החלטה:     

 פרסום החלטות המועצה ופרסומן בזמן.   פה אחד בעדכל חברי המועצה הצביעו      

 

 8 

 9 

 10 

 11 
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 1 

  , א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של חברי המועצה 27הצעה לסדר היום לפי סעיף . 9

 גיא קלנר וסיון שמרי דהן , בנושא הסדרת טעינת הרכבים החשמליים בהטענה פרטית    

  

 2 

  , א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של חברי המועצה 27הצעה לסדר היום לפי סעיף . 9

 .גיא קלנר וסיון שמרי דהן , בנושא הסדרת טעינת הרכבים החשמליים בהטענה פרטית    

 החלטה:      

 להעביר את זה לטיפול  לצוות מקצועי בראשות בעד  פה אחדכל חברי המועצה  הצביעו     

 מנכ"לית העירייה. ,פרח מלך    

 3 

 4 

 א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של חברי סיעת   27הצעה לסדר לפי סעיף . 10

 "באה בטוב" בנושא הנחה בארנונה למשרתי מלחמת חרבות ברזל שהכנסתם נמוכה      

 

 5 

 א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של חברי סיעת   27הצעה לסדר לפי סעיף . 10

 "באה בטוב" בנושא הנחה בארנונה למשרתי מלחמת חרבות ברזל שהכנסתם נמוכה      

 החלטה:  

שכל תושב ואיש מילואים אשר איבד את זכאותו להנחה   פה אחד בעדכל חברי המועצה הצביעו 

על פי מבחן הכנסה בשל הימצאותו במילואים או כתוצאה מקשיים כלכליים שנגרמו לו בעקבות 

על ידי ועדת הנחות אם הוראת   70%פתוחה בפניו הדלת לקבלת הנחה בשיעור של עד  ,המלחמה

 השעה חלה על רטרו אז יהיה רטרו

 

 6 

 7 

 8 

 9 
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 1 

  א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של ראש העירייה 27הצעה לסדר לפי סעיף . 11

 מר איציק רוכברגר , על סגירת נקודת המשטרה ברח' טרומפלדור והפיכת המתחם        

 למתחם פיקוח וביטחון כולל מערך מתנדבים       

 

 2 

  א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של ראש העירייה 27הצעה לסדר לפי סעיף . 11

 מר איציק רוכברגר , על סגירת נקודת המשטרה ברח' טרומפלדור והפיכת המתחם        

 למתחם פיקוח וביטחון כולל מערך מתנדבים       

 החלטה:       

 הודעה על סגירת נקודת המשטרה ברחוב טרומפלדור  פה אחד בעדכל חברי המועצה הצביעו       

 שתואמו גם עם פגישה יום הודעה על שינויים שאנחנו דורשים אותם   30במידה ולא נקבל תוך       

 עם מפכ"ל המשטרה       

 

 3 

 4 

 5 

   ,א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של ראש העירייה 27הצעה לסדר לפי סעיף . 12

 מר איציק רוכברגר , לקריאת בית בנימיני כבית ראשונים      

 

 6 

   ,א' לתוספת השנייה לפקודת העיריות של ראש העירייה 27הצעה לסדר לפי סעיף . 12

 מר איציק רוכברגר , לקריאת בית בנימיני כבית ראשונים      

   החלטה:       

 איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, מוטי גינדי, עידן למדן, גייל שורש,  בעד:      

 בת שבע אלקובי, גיא קלנר, הדר שוייצר, קרן ברנדס, אהד בלייר, דן רוק                

 נמנעת: דניאלה רון יעקובי      
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 8 
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 1 

 ם בחירת הרכב הוועדה לבחירת עובדים בכירי. 14

 יו"ר הוועדה מר יעקב קורצקי   –ראש העירייה או נציג מקרב סגניו       

 גב' לירון בלומנר –קואליציה       

 אופוזיציה במקום עידן למדן      

 מנכ"ל העירייה      

 ייה נציג שימנה השר שהוא בעל תפקיד מקביל בעיר     

 משקיף וועדת המכרזים  –יועץ משפטי     

 

 2 

 ם בחירת הרכב הוועדה לבחירת עובדים בכירי. 14

 יו"ר הוועדה מר יעקב קורצקי   –ראש העירייה או נציג מקרב סגניו       

 גב' לירון בלומנר –קואליציה       

 אופוזיציה במקום עידן למדן      

 מנכ"ל העירייה       

 ייה נציג שימנה השר שהוא בעל תפקיד מקביל בעיר      

 משקיף וועדת המכרזים  –יועץ משפטי       

 החלטה:       

   פה אחד בעדהצביעו , למעט בת שבע אלקובי שלא השתתפה בהצבעה, כל חברי המועצה       

 כנציגת האופוזיציה במקום עידן למדן  בחירת בת שבע אלקובי       

 

 3 

 4 

 5 

 6 

 7 

 8 

 9 
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 1 קובץ החלטות

 2 

 : " אישור הרכב דירקטוריון "שרונים. 15

  איציק רוכברגר, – קואליציה      

   אהד בלייר -אופוזיציה       

 מהנדס העיר, עמוס מגוז, -אדר' שי אללוף  –דרג מקצועי       

 מיכל הראל  ,אורית סויארו  ,עמליה לב , בני סרוסי, יו"ר –נתן לרר  -חיצוניים       

 

 3 

 : " אישור הרכב דירקטוריון "שרונים. 15

  איציק רוכברגר, – קואליציה      

   אהד בלייר -אופוזיציה       

 מהנדס העיר, עמוס מגוז, -אדר' שי אללוף  –דרג מקצועי       

 מיכל הראל  ,אורית סויארו  ,עמליה לב , בני סרוסי, יו"ר –נתן לרר  -חיצוניים       

 

 

 4 

 5 

 החלפת מורשי חתימה בתיכון אלון בעקבות יציאה לפנסיה גב' ענבר כהן במקומה של גב' יהודית  . 16

 גבריאל       

 

 6 

 החלפת מורשי חתימה בתיכון אלון בעקבות יציאה לפנסיה גב' ענבר כהן במקומה של גב'  . 16

 יהודית גבריאל       

 החלטה:        

   פה אחד בעדכל חברי המועצה הצביעו        

 

 7 

 8 

 9 
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 1 קובץ החלטות

 2 

      אישור וועדת הנחות פטור מארנונה לחמש בקשות לעמותות שהינן מוסד מתנדב לשירות . 17

  :הציבור. להלן העמותות      

 כנפיים של קרמבו  - מאורות השרון - חסדי תקוה - ויצ"ו – זרם למשפחות       

 

 3 

 אישור וועדת הנחות פטור מארנונה לחמש בקשות לעמותות שהינן מוסד מתנדב לשירות  .  17

 : הציבור, להלן העמותות        

 כנפיים של קרמבו   -מאורות השרון  -חסדי תקוה  -ויצ"ו  –זרם למשפחות        

 

 לדחות את הבקשה החליטה  24.9.24החלטת וועדת הנחות מיום  – זרם למשפחות

 פה אחד  – ( 12)  החלטת חברי המליאה בדבר החלטת וועדת הנחות: בעד

   לדחות את הבקשההחליטה  24.9.24החלטת וועדת הנחות מיום  – ויצו

 החלטת חברי המליאה בדבר החלטת וועדת ההנחות: 

איציק רוכברגר, ענת לין, יעקב קורצקי, מוטי גינדי, עידן למדן, גיא קלנר, קרן ברנדס,  –(11בעד )

 אהד בלייר, דן רוק, גייל שורש, בת שבע אלקובי 

 דניאלה רון יעקובי –( 1נמנעת )

 לקבל את הבקשה החליטה  24.9.24החלטת וועדת הנחות מיום  – מאורות השרון

 החלטת חברי המליאה בדבר החלטת וועדת הנחות:  

איציק רוכברגר, ענת לין, יעקב קורצקי, מוטי גינדי, עידן למדן, גיא קלנר, קרן ברנדס,  –(10בעד )

 אהד בלייר, דן רוק, גייל שורש, 

 בת שבע אלקובי, דניאלה רון יעקובי  –(2נגד  )

 לקבל את הבקשה החליטה  24.9.24החלטת וועדת הנחות מיום  - חסדי תקוה

 החלטת חברי המליאה בדבר החלטת וועדת הנחות:  

 איציק רוכברגר, ענת לין, מוטי גינדי, עידן למדן, גיא קלנר, קרן ברנדס, אהד בלייר,   –(8בעד )

 דן רוק,  

 גייל שורש, בת שבע אלקובי, דניאלה רון יעקובי -( 3נמנעות )

 יעקב קורצקי  –לא השתתף 

 לקבל את הבקשה החליטה   24.9.24החלטת וועדת הנחות מיום   - כנפיים של קרמבו

 פה אחד  –( 12החלטת חברי המליאה בדבר החלטת וועדת הנחות: בעד )
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